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VERSLAG VERGADERING 

 

Gemeenteraad 

Datum: 29 maart 2021. 

 

Aanwezig: L. Jacobs, burgemeester-voorzitter; S. Lathouwers, J. Van den Bergh, J. 
Oerlemans, S. Hoppenbrouwers, M. De Bock, schepenen; K. Vanhees, H. De Schepper, M. 
Aerts, L. Peeters, M. Beyers, C. De Rydt, D. Van Aert, I. Verhaert, J. Duerloo, S. Van 
Looveren, C. De Roeve, D. Beyers, L. Van den Keybus, A. Van der Poel, I. Bosmans, S. 
Devos, S. Van Heybeeck, raadsleden ;  
V. Gabriels, algemeen directeur. 
 
Verontschuldigd:  H. Beyers, G. Delcroix; raadsleden. 
 

De vergadering gaat omwille van de COVID-19-maatregelen door via livestreaming op 

YouTube. 

De voorzitter opent de zitting om 20.02 uur. 

D A G O R D E 

============ 

OPENBARE ZITTING  

Maatregelen 2021 in het kader van het coronavirus. 
 
1.a. Goedkeuring van het reglement voor de Kalmthoutse Horecabon. 
 
1.b.Goedkeuring van het reglement voor de tweede Kalmthoutse beschermingspremie. 
 
1.c. Princiepsbeslissing over de ondersteuning van de Kalmthoutse verenigingen. 
 
Patrimonium. 
 
2. KMO-zone Bosduin: verkoop van het lot gelegen Onderzeel 24 door de firma BV Van De 
Zande Interieur: niet uitoefenen van het wederinkooprecht 
 
Mobiliteit. 
 
3. Goedkeuring van het aanvullend reglement op het wegverkeer: Roosendaalsebaan - 
verkleining van de bebouwde kom naar Leyterstraat en aanbrengen van een snelheidsregime 
van 50 km/u door middel van verkeersborden C43 tussen Darm en Leyterstraat. 
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Welzijn. 
 
4. Goedkeuring van de afsprakennota in het kader van het Vaccinatiecentrum 
Noorderkempen. 
 
Aangevraagd agendapunt. 
 
5. Voorstel tot installatie van een regenboogzebrapad – op vraag van de Open VLD-fractie. 
 
Goedkeuring van het verslag. 
 
6. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 22 februari 2021 van de 
gemeenteraad. 
 
 
BESLOTEN ZITTING 
 
Nihil. 
 

V E R S L A G 

============ 

 
OPENBARE ZITTING  

Vooraleer we van start gaan met de vergadering, wilt de voorzitter een moment van stilte 

houden voor mevrouw Maria Francken. Zij is op 86-jarige leeftijd overleden en was gedurende 

21 jaar gemeenteraadslid geweest, van 1977 tot 1998. Gedurende die periode was ze 15 jaar 

schepen van Nieuwmoer, onder andere bevoegd voor landbouw en cultuur. Zij die haar nog 

gekend hebben, weten dat zij een zeer kordate dame was maar ook erg innemend en begaan 

met het welzijn van de mensen. 

Vervolgens houdt de gemeenteraad een moment van stilte. 

 

MAATREGELEN 2021 IN HET KADER VAN HET CORONAVIRUS. 
 
1.a. Goedkeuring van het reglement voor de Kalmthoutse Horecabon. 
 
De voorzitter zegt dat de horecasector het langste gesloten is. Zij beleven harde tijden. We 
zien er allemaal naar uit om een koffie op het terras te gaan drinken, een gezellig etentje in het 
restaurant te houden, enzovoort. We opteren er daarom voor om in Kalmthout enige actie te 
ondernemen van zodra de horeca heropent. Er werd aangekondigd dat de horeca op 1 mei 
terug zal openen maar het valt af te wachten of dat daadwerkelijk zal gebeuren. We zullen een 
investering van 190.000 euro doen in de lokale horeca en we maken geen onderscheid. Het 
gaat over een bon van 10 euro per persoon, van jong tot oud te gebruiken. De voorwaarden 
zijn dezelfde als die voor de Kalmthoutbon van vorig jaar. Ook deze bonnen kunnen gedoneerd 
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worden aan OCMW, indien de mensen er zelf geen gebruik van willen maken. Op die manier 
kan de doelgroep van mensen met minder middelen er gebruik van maken. Dat is het eerste 
pakket van de maatregelen dat we voorstellen. De bedoeling is dat we de bon naar de inwoners 
van Kalmthout per post versturen op het moment dat de horeca heropent. We weten nog niet 
met zekerheid of dat 1 mei zal zijn en dus we kunnen er ook nog geen exacte datum op plakken. 
 
Raadslid Stephanie Devos (N-VA) zegt dat zij dit voorstel gaan steunen en dat zij ook blij zijn 
dat het een voorstel is dat gericht is op de horeca. Ze vindt het erg goed dat het amendement 
wordt aangenomen, net zoals vorige keer, om de bonnen te schenken aan het OCMW die het 
dan op haar beurt doorgeeft aan cliënten met een leefloon. Bij de Kalmthoutbonnen waren er 
wat problemen met de controle en de ingeving van de bonnen, en ook de uitbetaling ervan. Er 
werd gewerkt met Kivalo. Ze vraagt of er bij deze bonnen rekening wordt gehouden met die 
problemen en vraagt welke maatregelen hiervoor getroffen werden. 
 
De voorzitter zegt dat de diensten de samenwerking behouden met beide firma’s, voor zowel 
het versturen van de bons als de organisatie daaromtrent. Hij legt uit dat die bonnen allemaal 
een unieke code hebben, gekoppeld aan de inwoner. Kivalo zal ook hier zorgen voor het 
achterliggend systeem en de uitbetaling van de bonnen. Ze maken zich sterk dat de fouten die 
de eerste keer gebeurd zijn, dat die niet meer zullen voorvallen. Qua uitbetaling en 
terugkoppeling hebben de diensten er goede afspraken mee gemaakt. Er wordt met dezelfde 
mensen gewerkt en dat is redelijk verlopen maar er zijn inderdaad een aantal mankementen 
geweest bij de eerste organisatie. Dat was ook wel snel verholpen en dus was het geen drama 
 
Raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang) zegt dat zijn vragen al gedeeltelijk beantwoord zijn. 
Hij wilt graag weten wanneer de start- en einddatum is. Vorige keer vroeg het enige tijd om 
alles in gereedheid te brengen om met de post te versturen en om de nodige bekendheid te 
bereiken. Hoe lang duurde dat toen? Toen waren er zo’n 150 handelszaken en hij schat dat 
het er nu zo’n 40 zaken zullen zijn. De cafés mogen nog steeds niet open, restaurants werken 
met takeaway en de frituren zijn open gebleven. We wachten af tot de moment dat ze weer 
open mogen maar niemand weet wat de cijfers gaan geven. Hij vraagt wanneer men met de 
voorbereidingen zal starten. 
 
De voorzitter zegt dat er twee stappen zijn. Er is enerzijds de oproep tot alle Kalmthoutse 
horeca om zich daarop te organiseren. Zij kunnen zich zeer eenvoudig via een website 
registeren en dan krijgen zij toegang tot hun account. Ze moeten daarbij hun basisgegevens 
invullen. Dan kan bij wijze van spreken volgende week al gebeuren. Die mensen kunnen zich 
daar dan op organiseren. 
 
Het systeem komt pas in werking vanaf het moment dat de bonnen worden ingeleverd en dat 
zal ten vroegste vanaf 1 mei 2021 zijn. We gaan ze pas versturen vanaf het moment dat er 
zekerheid is rond de opening van de horeca, dus vanaf de regering beslist heeft op welke 
datum zij mogen openen. De bedoeling is dat die bonnen gelden tot het einde van het jaar. We 
maken ook geen onderscheid tussen frituren die wel geopend bleven, restaurants die takeaway 
deden en restaurants en cafés die maanden gesloten bleven. We gaan de mensen de keuze 
laten waar ze de bon willen besteden. Ook de voetbalkantines zijn gesloten geweest, daar 
kunnen die bonnen ook besteed worden. Om het eenvoudig te houden voor de inwoners, 
hebben we daar geen onderscheid in gemaakt. 
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Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) is blij met de steunmaatregelen die er opnieuw komen. 
Ze vraagt of er ook overwogen werd om de contactberoepen daarin mee te nemen. Zij zitten, 
volgens haar, voor een stuk in dezelfde doelgroep omdat zij nagenoeg even lang gesloten zijn 
behalve dan de laatste twee weken. 
 
De voorzitter zegt dat, los van de recente maatregelen, de horeca het langst gesloten is en het 
zwaarst getroffen werd. De contactberoepen zijn nu inderdaad mee gesloten en we hebben 
het overwogen om hen daarbij op te nemen maar dat hebben we niet gedaan. Voor die mensen 
is er nog de beschermingspremie waarmee we hen kunnen ondersteunen, al zal de toepassing 
al een stuk minder zijn dan de eerste keer. Het is hier ook investering in gezelligheid dat we 
willen doen. We vinden het belangrijk om een signaal te geven aan de mensen om naar 
terrassen, restaurants en cafés te gaan. De horeca is de zwaarst getroffen sector en we hebben 
dat ook sterk afgelijnd. Als we de contactberoepers er ook hadden bij genomen, dan was het 
niet enkel bij deze sectoren gebleven en dan hadden we terug een gewone Kalmthoutbon.  
 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Overwegende dat het college van burgemeester en schepenen wil overgaan tot het 
ondersteunen van de lokale horeca omwille van de aanhoudende coronacrisis en ten gevolge 
van de maatregelen genomen door de Nationale Veiligheidsraad inzake het coronavirus; dat 
voorgesteld wordt om een Kalmthoutse Horecabon te verdelen onder elke inwoner van de 
gemeente die uitgegeven kan worden bij de Kalmthoutse horeca; 
 
Gelet op de bespreking van het ontwerpreglement in de vergadering van maandag 15 maart 
2021 van het college van burgemeester en schepenen; 
 
Overwegende dat de nodige budgetten voor deze Kalmthoutse Horecabon voorzien zullen 
worden bij de eerstvolgende wijziging van het meerjarenplan; 
 
Gehoord de voorzitter; 
 
BESLUIT:  
 
Artikel 1.- 
De gemeenteraad keurt het reglement over de Kalmthoutse Horecabon goed. 
 
Dit reglement gaat hierbij integraal als bijlage. 
 
Art. 2.- 
De nodige budgetten in dit kader zullen voorzien worden bij de eerstvolgende wijziging van het 
meerjarenplan. 
 
Art. 3.- 
Het reglement over de Kalmthoutbon zal bekend gemaakt worden via de gemeentelijke 
infokanalen. 
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1.b.Goedkeuring van het reglement voor de tweede Kalmthoutse beschermingspremie. 
 
De voorzitter licht toe dat dit de derde steunpremie is die Kalmthout zal geven. Vorig jaar 
hadden we de hinder- en compensatiepremie. In het najaar van vorig jaar hadden we de 
beschermingspremie. Nu stellen we voor om die laatste nog eens te herhalen voor de periode 
vanaf maart. De ondernemers moeten hun omzetdaling bewijzen ten opzichte van vorig jaar 
maar vermits het toen ook al lockdown was, zal dat geen probleem zijn voor velen. We schrijven 
nu voor dat dat 300 euro is voor de zelfstandigen in hoofdberoep en 150 euro voor de 
zelfstandigen in bijberoep. De reden dat we nu voor die 300 euro gaan in plaats van 500 euro 
zoals bij de eerste beschermingspremie, is dat een kwart van de rechthebbenden maximum 
300 euro kregen van de Vlaamse Overheid, legt hij uit. We vonden het belangrijk om met de 
gemeente Kalmthout op het niveau van de Vlaamse Overheid te blijven en niet meer te geven 
dan de basissubsidie. Verder is het systeem juist hetzelfde als het systeem dat we vorig jaar 
in oktober hadden georganiseerd. 
 
Raadslid Inga Verhaert (Vooruit) meent zich te herinneren dat we vorige keer aandacht hadden 
besteed aan de groep die net niet in aanmerking komt voor de premie. Er werd toen gezegd 
dat het bestuur dat zouden onderzoeken om te weten te komen hoe groot die groep is en of 
we daar eventueel iets voor kunnen betekenen als gemeente. Zij vraagt of dat gebeurd is. 
 
De voorzitter antwoordt dat we dat hebben overwogen maar dat het zeer moeilijk is om te 
organiseren. We hebben geen diensten om op terug te vallen die dat voor ons uitzoeken en 
uitdokteren. Het voordeel van de bijkomende premie is dat wij kunnen voortgaan aan wie de 
Vlaamse Overheid heeft uitbetaald. Het moment dat we dat moeten uitzoeken, moeten we de 
omzetcijfers van vorig jaar gaan vergelijken en dan die van dit jaar. Wij kunnen dat niet. Puur 
organisatorisch is dat lastig om te volbrengen en daarom hebben we ervoor gekozen om dat 
niet te doen. 
 
Raadslid Stephanie Devos (N-VA) zegt dat ze uiteraard blij is met deze maatregelen. Ze vroeg 
zich af hoe men tot die bedragen is gekomen maar die vraag werd intussen beantwoord. 
 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Overwegende dat het college van burgemeester en schepenen opnieuw wil overgaan tot de 
ondersteuning van de lokale economie; dat verschillende Vlaamse en dus ook verschillende 
Kalmthoutse ondernemingen nog steeds geconfronteerd worden met een omzetdaling als 
gevolg van de verstrengde federale coronamaatregelen; 
 
Gelet op het voorstel om te voorzien in een tweede Kalmthoutse beschermingspremie ter 
ondersteuning van de Kalmthoutse ondernemers; dat deze premie onlosmakelijk verbonden is 
met het “Vlaamse Beschermingsmechanisme” dat door het Vlaamse Agentschap voor 
Innoveren en Ondernemen (afgekort Vlaio) uitbetaald wordt voor de periode van 1 maart 2021 
tot en met 31 maart 2021 of de periode van 1 april 2021 tot en met 30 april 2021; 
 
Overwegende dat het bestuur er voor opteert om de lokale handelaars en ondernemers 
bijkomend financieel te ondersteunen tijdens de coronacrisis zoals dit gebeurde tijdens de 
eerste fase van deze pandemie; 
 



 

6 / 34 

 

Overwegende dat de nodige budgetten voor deze gemeentelijke premie ter ondersteuning van 
de lokale ondernemers voorzien zal worden bij de eerstvolgende wijziging van het 
meerjarenplan; 
 
Gehoord de Voorzitter; 
 
BESLUIT:  
 
Artikel 1.- 
De gemeenteraad keurt het reglement over de Kalmthoutse beschermingspremie ter 
ondersteuning van de lokale ondernemers goed. 
 
Dit reglement gaat hierbij integraal als bijlage. 
 
“Reglement tweede Kalmthoutse beschermingspremie. 
 
Artikel 1.- 
Omdat verschillende Kalmthoutse ondernemingen nog steeds geconfronteerd worden met een 
omzetdaling als gevolg van de verstrengde federale coronamaatregelen, voorziet het 
gemeentebestuur van Kalmthout een tweede Kalmthoutse beschermingspremie ter 
ondersteuning van de lokale economie.  
 
Dit reglement regelt de modaliteiten van deze tweede Kalmthoutse beschermingspremie. 
 
Art. 2.- 
De tweede Kalmthoutse beschermingspremie is onlosmakelijk verbonden met het Vlaamse 
beschermingsmechanisme. Als u als ondernemer recht hebt op het Vlaamse 
beschermingsmechanisme voor de periode van 1 maart 2021 tot en met 30 april 2021 én die 
wordt u door Vlaio (Vlaams Agentschap voor Ondernemen en Innoveren) toegekend én 
uitbetaald, dan krijgt u van de gemeente Kalmthout een extra premie daarbovenop. 
 
Art. 3- 
Enkel ondernemers met hun exploitatie- en uitbatingszetel(s) op het grondgebied van de 
gemeente Kalmthout kunnen gebruik maken van de tweede Kalmthoutse beschermingspremie. 
 
Art. 4.- 
De ondernemer moet bewijzen dat hij het Vlaamse beschermingsmechanisme ontvangen heeft 
voor de periode van 1 maart 2021 tot en met 31 maart 2021 of voor de periode van 1 april 2021 
tot en met 30 april 2021. Dit doet hij aan de hand van het specifieke aanvraagformulier samen 
met de volgende bewijsstukken: 

1. het origineel bewijs dat de aanvraag voor het Vlaamse beschermingsmechanisme voor 
de periode van 1 maart 2021 tot en met 31 maart 2021 of voor de periode van 1 april 
2021 werd goedgekeurd door Vlaio.  

2. Een kopie van het bankrekeninguittreksel als bewijs van storting van de Vlaamse 
middelen in het kader van dit beschermingsmechanisme.  

 
Art. 5.- 
Het gemeentebestuur voorziet voor alle lokale ondernemers, ongeacht het bedrag dat ter 
ondersteuning vanwege Vlaio in dit kader ontvangen werd, een premie van: 
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• 300 euro: voor zelfstandigen in hoofdberoep en gelijkgestelde zelfstandigen in 
bijberoep. 

• 150 euro: voor zelfstandigen in bijberoep. 
 
Art. 6.- 
De tweede gemeentelijke beschermingspremie is een éénmalige gemeentelijke premie.  
 
Art. 7.- 
In geval van betwisting of discussies neemt het college van burgemeester en schepenen een 
gemotiveerde beslissing. 
 
Art. 8.- 
Dit reglement treedt in werking op 1 april 2021. 
 
Art. 9.- 
Deze beslissing wordt kenbaar gemaakt via de gemeentelijke kanalen waaronder de 
gemeentelijke nieuwsbrief en de website www.kalmthout.be.” 
 
Art. 2.- 
De nodige budgetten in dit kader zullen voorzien worden in het meerjarenplan. 
 
Art. 3.- 
Dit reglement zal bekend gemaakt worden via de gemeentelijke infokanalen. 
 
 
1.c. Princiepsbeslissing over de ondersteuning van de Kalmthoutse verenigingen. 
 
De voorzitter legt uit dat dit geen kant-en-klaar reglement is. Het gaat hier over de steun die 
we geven aan de Kalmthoutse verenigingen. In 2020 gebeurde dit met de Vlaamse subsidies 
voor jeugd-, cultuur-, en sportverenigingen. Dit keer is er nog geen zicht op die steun maar 
we zeggen alvast vanuit de gemeente dat we de subsidie met 25% gaan verhogen. Het gaat 
hier niet enkel over jeugd, sport en cultuur, maar ook over welzijn, ouderen, ontwikkelings-
samenwerking. Het betreft dus het ganse gamma zonder onderscheid. Dat is een 
princiepsbeslissing die nog verder uitgewerkt moet worden maar het is toch een bijkomende, 
concrete steun ten aanzien van alle verenigingen en op basis daarvan hebben ze een 
reguliere subsidie te verwachten en daar geven wij 25% bovenop. 
 
Raadslid Jef Duerloo (N-VA) vraagt of bijvoorbeeld het GROS onder de 
ontwikkelingssamenwerking valt. 
 
De voorzitter bevestigt dat en zegt dat het over de verenigingen gaat die bij de raad van de 
ontwikkelingssamenwerking zijn aangesloten. 
 
Raadslid Didier Van Aert (CD&V) wilt kort reageren vanuit de CD&V-fractie over de 3 
maatregelen tezamen. Zijn fractie is wederom tevreden over de maatregelen en vooral omdat 
alle geledingen van de maatschappij aan bod komen. Zij hebben het toch moeilijk gehad door 
de coronacrisis. We denken daarbij aan ondernemingen, verenigingen en de gewone burger 
die hier een duwtje in de rug krijgen. Het lijkt voor zijn fractie op een evenwichtig pakket aan 
steunmaatregelen, die zowel direct als indirect steun bieden. Zijn fractie hoopt ook wel dat het 

http://www.kalmthout.be/
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de laatste keer zal zijn dat we zo’n pakket aan maatregelen op de gemeenteraad laten komen 
en goedkeuren, want dat zou dan betekenen dat we uit deze vervelende situatie zijn. 
 
De voorzitter zegt dat als er één ding is dat hij geleerd heeft uit deze crisis, dan is het dat we 
het niet kunnen voorspellen wanneer er een einde aan zal komen. Het valt allemaal af te 
wachten. We hebben opnieuw een heel pakket van ondersteuningen met de Kalmthoutse 
horecabon, de tweede Kalmthoutse beschermingspremie en de bijkomende ondersteuning van 
de Kalmthoutse verenigingen. Dat laatste komt nog terug in de vorm van een reglement, dat 
gaan schepenen Silke Lathouwers (CD&V) en Maarten De Bock (CD&V) nog verder uitwerken. 
 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op het uitbreken van het coronavirus COVID-19 sinds het midden van de maand maart 
2020 in ons land; dat dit virus heeft gezorgd voor een gedeeltelijke ontwrichting van ons 
maatschappelijk leven; 
 
Overwegende dat een dergelijke crisis momenteel nog steeds een enorme impact heeft op 
onder andere het sociaal-cultureel weefsel van onze maatschappij; dat dit dan uiteraard ook 
zijn effect heeft op het lokale, sociaal-culturele leven; dat de gemeente in het beheersen van 
deze crisis een belangrijke rol kan en moet spelen en dat het daarom aangewezen is om ook 
in het kalenderjaar 2021 specifieke maatregelen te treffen; 
 
Overwegende dat deze bijkomende gemeentelijke maatregelen een stimulans kan zijn voor het 
lokale verenigingsleven; dat het lokale verenigingsleven fel te leiden heeft onder deze 
coronacrisis; dat het dan ook aan ons bestuur toekomt om de gepaste ondersteunende 
maatregelen te treffen; 
 
Overwegende dat het college van burgemeester en schepenen aan de gemeenteraad vraagt 
om ook voor het kalenderjaar 2021 zijn princiepsakkoord te verlenen aan specifieke 
maatregelen ter ondersteuning van het Kalmthoutse verenigingsleven in het kader van de 
coronacrisis; dat het princiepsakkoord wordt gevraagd omdat er nog heel wat onbekende 
factoren en elementen bestaan om in een kort tijdsbestek deze maatregelen effectief te maken 
en dat ze op een later, momenteel ongekend moment, zullen uitgevoerd worden; 
 
Gehoord de Voorzitter; 
 
BESLUIT:  
 
Artikel 1.- 
De gemeenteraad geeft zijn principieel akkoord over de volgende maatregelen ter 
ondersteuning van het lokale verenigingsleven: 
 

- Steun aan de Kalmthoutse verenigingen door het verlenen van een bijkomende 
subsidie van 25% van de reguliere gemeentelijke subsidie die ze krijgen in 2021. Het 
gaat hier niet enkel over verenigingen in de welzijns-, sport-, jeugd- en cultuursector, 
maar ook de verenigingen in het kader van ontwikkelingssamenwerking en 
ouderenverenigingen.  
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Art. 2.- 
De gemeenteraad machtigt het college van burgemeester en schepenen om binnen de 
krijtlijnen van dit besluit de maatregelen waarvan sprake in het artikel 1, verder uit te werken 
en daarna terug te agenderen op de gemeenteraad. 
 
Art. 3.- 
De nodige kredieten worden voorzien bij de eerstvolgende aanpassingen van het 
meerjarenplan. 
 
PATRIMONIUM. 
 
2. KMO-zone Bosduin: verkoop van het lot gelegen Onderzeel 24 door de firma BV Van De 
Zande Interieur: niet uitoefenen van het wederinkooprecht 
 
De voorzitter licht dit agendapunt toe. 
 
Raadslid Hans De Schepper (Groen) zegt dat hun standpunt blijft zoals ze in het verleden 
geweest is. Zijn fractie blijft voorstander om beroep te doen op het wederinkooprecht. 
 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op de raadsbeslissing van 30 oktober 2003 betreffende het definitief akkoord met de 
onderhandse verkoop in de KMO-zone Bosduin van het lot 36 (kadastraal gekend sectie E deel 
van nummers 506 en 506 voor een totale oppervlakte van 2.347m²) aan de firma Van De Zande 
Interieur, bij akte verleden voor notaris F. De Boungne te Kalmthout op 18 maart 2004 in 
uitvoering van deze beslissing van de gemeenteraad;  
 
Gelet op het feit dat de koper zich akkoord verklaarde met de algemene en bijzondere 
verkoopsvoorwaarden welke door het gemeentebestuur van Kalmthout aan hem werden 
opgelegd en dat hij zich verbond alle verplichtingen hierin stipt te zullen naleven; 
 
Gelet op de brief toegekomen op het gemeentebestuur op 8 februari 2021 vanwege het 
notariskantoor Dejongh, De Boungne en De Smedt uit Kalmthout in naam van Van De Zande 
Guido – Mariën Karine en Van De Zande Joseph (zaakvoerders BV Van De Zande Interieur) 
waarbij de verkoop wordt gemeld door bovenvermelde zaakvoerders van een 
nijverheidsgebouw op en met grond en alle verdere aanhorigheden in de KMO-zone Bosduin 
(Onderzeel 24 te Kalmthout en kadastraal gekend als Sectie E, nummer 506A P0001) aan de 
firma’s De Cock Construct (maatschappelijke zetel Bosdreef 34 te Kapellen) én Kabo 
(maatschappelijke zetel Canadezenlaan 39 te Kalmthout); dat aan de gemeenteraad de 
toestemming wordt gevraagd voor de verkoop en het al dan niet uitoefenen van het 
wederinkooprecht; 
 
Overwegende dat het artikel 5.2. van de goedgekeurde algemene en bijzondere verkoops-
voorwaarden, hoger vermeld, voorziet dat percelen van Bosduin slechts kunnen weder-
verkocht worden binnen een termijn van 20 jaar vanaf de aankoop, mits uitdrukkelijke en 
voorafgaandelijke toestemming vanwege de gemeente Kalmthout;  
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Overwegende dat het artikel 5.1. van dezelfde algemene en bijzondere verkoopsvoorwaarden 
aan de gemeente Kalmthout een wederinkooprecht voorbehoudt en de modaliteiten van dit 
wederinkooprecht bepaalt; 
 
Overwegende dat de gemeente in de huidige omstandigheden voor zichzelf geen behoefte 
heeft om dit perceel met gebouwen aan te kopen en dat er geen enkele reden is waarom de 
gemeente niet akkoord zou kunnen gaan met deze verkoop; dat er verder geen enkele andere 
reden is waarom de gemeente in casu haar wederinkooprecht zou moeten uitoefenen; 
 
Gelet op het voorstel van het college van burgemeester en schepenen om akkoord te gaan 
met de voorgestelde wederverkoop; 
 
Gehoord de toelichting van de voorzitter, 
 
BESLUIT:  
 
Artikel 1.- 
In toepassing van het artikel 5.2. van de algemene en bijzondere verkoopsvoorwaarden 
betreffende de KMO-zone Bosduin, wordt aan Van De Zande Guido – Mariën Karine en Van 
De Zande Joseph (zaakvoerders BV Van De Zande Interieur) (verkopers) toestemming 
gegeven tot wederverkoop van hun eigendom Onderzeel 24 (lot 36) te Kalmthout en kadastraal 
gekend als sectie E, nummer 506A P0001 met een totale oppervlakte van 2.347m². Dit zal 
gebeuren onder de voorwaarde dat de verkopers, voornoemd, aan de kopers kennis zal geven 
van de algemene en bijzondere verkoopsvoorwaarden en dat deze verkoopsvoorwaarden in 
de akte van wederverkoop zullen ingelast worden en van de kopers de verbintenis zal eisen 
dat zij zich zullen gedragen naar alle in deze verkoopsvoorwaarden vervatte persoonlijke 
verplichtingen.  
 
Art. 2.- 
In zoverre het bepaalde onder het artikel 1 zich volledig realiseert, ziet het gemeentebestuur, 
in toepassing van het artikel 5.1. van de in het artikel 1 genoemde algemene en bijzondere 
verkoopsvoorwaarden, af van zijn recht tot wederinkoop van een nijverheidsgebouw op en met 
grond en alle verdere aanhorigheden langs Onderzeel 24 (lot 36) te Kalmthout en kadastraal 
gekend als sectie E, nummer 506 A P0001 met een oppervlakte van 2.347m², in het kader van 
de in het artikel 1. omschreven voorgenomen verkoop. 
 
MOBILITEIT. 
 
3. Goedkeuring van het aanvullend reglement op het wegverkeer: Roosendaalsebaan - 
verkleining van de bebouwde kom naar Leyterstraat en aanbrengen van een snelheidsregime 
van 50 km/u door middel van verkeersborden C43 tussen Darm en Leyterstraat. 
 
De voorzitter geeft het woord aan schepen van mobiliteit Jef Van den Bergh (CD&V). 
 
Schepen Van den Bergh (CD&V) legt uit dat we vorige keer iets gelijkaardigs hadden gedaan 
voor de Heikantstraat waar de functie van de camera’s voor de trajectcontrole hetzelfde 
snelheidsregime hebben geïnstalleerd vanaf het rondpunt over het hele traject van de 
Heikantstraat en de Beauvoislaan. 
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Op de Roosendaalsebaan doen we hetzelfde maar dan omgekeerd. In plaats van een 
bebouwde kom te maken van het hele stuk waar trajectcontrole komt, gaan we hier een zone 
50 maken. De reden dat we hier hebben gekozen voor zone 50 is omdat het uitbreiden van 
een bebouwde kom op een gewestweg geen evidente zaak is. Omdat het laatste gedeelte 
geen aaneengesloten bebouwing betreft, dachten we dat we op weerstand zouden botsen om 
de bebouwde kom te gaan uitbreiden. We zitten daar namelijk al in het overgangsgebied 
richting de velden. Vandaar de keuze om heel het traject in zone 50 onder te brengen. Qua 
snelheid komt dat op hetzelfde neer en op deze manier kunnen we juridisch die trajectcontrole 
op een goede manier organiseren.  
 
Raadslid Hans De Schepper (Groen) meent zich te herinneren dat hij een tijd geleden het 
voorstel deed om aan de andere kant van Achterbroek een zone 50 te laten starten aan de 
Foxemaatstraat. Nu start die aan de Hilloweg richting het kruispunt. Nu zou hij opnieuw 
dezelfde suggestie willen doen want dan krijg je een volledig traject van de Foxemaatstraat tot 
aan de Darm met één stuk zone 50. Hij denkt dat zijn suggestie terecht is want de bebouwing 
begint al vanaf Foxemaatstraat richting het centrum van Achterbroek. 
 
Schepen Van den Bergh (CD&V) vindt het een goede suggestie. Hij gaat het binnen de 
stuurgroep Verkeer en de verkeerscel bespreken. 
 
Raadslid Jef Duerloo (N-VA) vraagt of het klopt dat de asfalt er daar terug uit gehaald moet 
worden omdat die niet goed aangelegd zou zijn. 
 
Schepen Jan Oerlemans (CD&V) zegt dat dat 14 dagen geleden besproken werd met onze 
diensten en het Agentschap Wegen en Verkeer. Daar werd gemeld dat de sondering inderdaad 
op bepaalde plaatsen niet goed was. Er werd toen beslist om verder onderzoek te laten 
uitvoeren door de externe firma die die sonderingen heeft gedaan. De beslissing zal vervolgens 
bij Agentschap Wegen en Verkeer liggen of die opnieuw gedaan moeten worden. Hij vraagt of 
hij zich misschien vergist van plaats want het stukje tussen Darm en Handelaar moet opnieuw 
gebeuren. 
 
Raadslid Jef Duerloo (N-VA) wilde weten of het het hele stuk betreft tot aan het kruispunt of 
enkel op bepaalde stukken. 
 
Schepen Oerlemans (CD&V) antwoordt dat er meer sonderingen tussen de Handelaar en het 
kruispunt niet goed waren. Of de asfaltlaag dan vernieuwd moeten worden, zal Agentschap 
Wegen en Verkeer beslissen. Dat moeten we nog afwachten tot dat verdere onderzoek van de 
externe firma gebeurd is. 
 
Raadslid Jef Duerloo (N-VA) stelt vast dat het dus maar over enkele plaatsen gaat. 
 
Schepen Jan Oerlemans (CD&V) bevestigt dat. 
 
Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) heeft een vraag dat niet specifiek over dit agendapunt 
gaat maar wel aansluitend. Ze vraagt of de trajectcontrole aan de Heikantstraat al werkt. Ook 
vraagt ze of de camera’s aan de Bosduin al werken want daar is onlangs een inbraak geweest. 
 
De voorzitter antwoordt dat de trajectcontrole sinds deze week operationeel is en er is al een 
eerste dader gevat op basis van de camerabeelden. 
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Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) vindt het logisch dat tijdens de eerste weken de beste 
resultaten zullen worden behaald. 
 
De voorzitter zegt dat de camera’s werken. Hij zegt ook nog dat er een hele procedure aan 
vooraf gaat bij Proximus en de politie vooraleer de trajectcontrole kan werken. Ze werken nu 
dus zeer recent op de Heikantstraat. De camera’s op de Kalmthoutsesteenweg tussen 
Wuustwezel en Achterbroek en die op de Roosendaalsebaan werken ook al lang. 
 
Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) vraagt of de slimme camera aan Bosduin ook actief is. 
 
De voorzitter zegt dat die nooit buiten dienst is geweest. 
 
Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) vroeg het zich af omdat er onlangs werd ingebroken. 
Ze vraagt of die camera’s dan worden nagekeken door de politie. 
 
De voorzitter zegt dat dat absoluut het geval is. Hij weet niets over de resultaten ervan maar 
weet wel dat de politie die nakijkt. 
 
Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) stelt vast dat die gegevens dus wel gebruikt mogen 
worden. 
 
De voorzitter bevestigt dat. Hij geeft als voorbeeld een overval die vorige zomer plaatsvond in 
de Statiestraat met geweldpleging op de zaakvoerder. Op basis van de goede 
persoonsbeschrijving en op basis van de zeer nauwkeurige beelden van de camera’s aan 
Bosduin heeft men de daders kunnen vatten. 
 
Gelet op de nieuwe gemeentewet van 24 juni 1988;  
 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 
 
Gelet op de wet betreffende de politie over het wegverkeer, gecoördineerd bij Koninklijk Besluit 
van 16 maart 1968; 
 
Gelet op het Koninklijk Besluit van 1 december 1975 houdende het algemeen reglement op de 
politie van het wegverkeer en van het gebruik van de openbare weg; 
 
Gelet op het ministerieel besluit van 11 oktober 1976 waarbij de minimum afmetingen en de 
bijzondere plaatsingsvoorwaarden van de verkeerstekens worden bepaald; 
 
Gelet op het besluit van de Vlaamse regering van 23 januari 2009 betreffende de aanvullende 
reglementen op het wegverkeer en de plaatsing en bekostiging van de verkeerstekens; 
 
Gelet op de omzendbrief MOB/2009/01 van 3 april 2009; 
 
Overwegende dat deze maatregel past in het handhavingsbeleid van de politiezone Grens; 
 
Overwegende dat de te nemen maatregelen dienen om de verkeersveiligheid van de 
weggebruikers te verhogen; 
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Overwegende dat de verplaatsing van de bebouwde kom op de Roosendaalsebaan en de 
wijziging van het snelheidsregime in het gebied tussen Darm en Leyterstraat besproken werd 
in de gemeentelijke verkeerscel; 
Overwegende dat nu aan de gemeenteraad gevraagd wordt om dit aanvullend politiereglement 
goed te keuren; 
 
Gehoord de schepen bevoegd voor mobiliteit; 
 
Artikel 1.- 
Dit reglement heft alle voorgaande snelheidsreglementen op in het volgende straatgedeelte: 
Roosendaalsebaan: tussen de kruispunten met Darm en Leyterstraat 
 
Art. 2.- 
De bebouwde kom in de Roosendaalsebaan, momenteel beginnend ter hoogte van woning 
met huisnummer 124, wordt ingekort tot aan het kruispunt met de Leyterstraat (kruispunt 
exclusief). 
 
Art. 3.- 
Om de nieuwe bebouwde kom aan te duiden worden de volgende verkeersborden geplaatst: 

• Roosendaalsebaan: 
o rijrichting Brasschaat:  

▪ Verkeersbord F1: wordt geplaatst net na het kruispunt met de 
Leyterstraat. 

o rijrichting Essen:  
▪ Verkeersbord F3 wordt geplaatst net voor het kruispunt met de 

Leyterstraat. 
 

• Leyterstraat: 
o rijrichting Groeneweg:  

▪ Verkeersbord F1 wordt geplaatst ter hoogte van het kruispunt met 
Roosendaalsebaan. 

o rijrichting Roosendaalsebaan: 
▪ Verkeersbord F3 wordt geplaatst ter hoogte van het kruispunt met 

Roosendaalsebaan. 
 

• Achterstraat: 
o rijrichting Kapelstraat:  

▪ Verkeersbord F1 wordt geplaatst ter hoogte van het kruispunt met 
Roosendaalsebaan. 

o rijrichting Roosendaalsebaan: 
▪ Verkeersbord F3 wordt geplaatst ter hoogte van het kruispunt met 

Roosendaalsebaan. 
 
Deze borden worden rechts van de rijrichting geplaatst.  
 
Art. 4.- 
Dienen te worden verwijderd: 

• Roosendaalsebaan: 



 

14 / 34 

 

o rijrichting Brasschaat:  
▪ verkeersbord F1 dat de oude bebouwde kom aanduidde (ter hoogte van 

woning met huisnummer 124).  
o rijrichting Essen:  

▪ verkeersbord F3 dat het einde van de oude bebouwde kom aanduidde 
(ter hoogte van woning met huisnummer 124). 

• Vossenstraat: 
o rijrichting Roosendaalsebaan:  

▪ verkeersbord F1 dat de oude bebouwde kom aanduidde (ter hoogte van 
de woning met huinummer 124). 

o rijrichting Wuustwezelsteenweg:  
▪ verkeersbord F3 dat het einde van de oude bebouwde kom aanduidde 

(ter hoogre van de woning met huosnummer 124). 
 
(zie signalisatieplan) 
 
Art. 5.- 
De snelheid in de Roosendaalsebaan, tussen het kruispunt met de Leyterstraat (kruispunt 
inclusief) en het kruispunt met Darm (kruispunt exclusief) wordt beperkt tot 50 km/u. 
 
Art. 6.- 
Om deze snelheidsbeperking aan te duiden worden de verkeersborden C43 “50 km/u” in de 
Roosendaalsebaan geplaatst: 

• rijrichting Essen:  
o Net na het kruispunt van de Roosendaalsebaan met 

▪ Leyterstraat 
▪ Goossensstraat  
▪ Achterstraat 
▪ Vossenstraat 
▪ Handelaar 

 

• rijrichting Brasschaat:  
o Net na het kruispunt van de Roosendaalsebaan met: 

▪ Darm 
▪ Handelaar 
▪ Vossenstraat 
▪ Achterstraat  
▪ Goossensstraat 

 
Deze borden worden rechts van de rijrichting geplaatst en worden herhaald na elk kruispunt. 
 
(zie signalisatieplan) 
 
Art. 7.- 
De daling van de maximum toegelaten snelheid van 70 km/u naar 50 km/u ter hoogte van het 
kruispunt Roosendaalsebaan met Darm wordt in de rijrichting Brasschaat vooraangekondigd 
door middel van een verkeersbord C31 “50 km/u” met onderbord “200m”. 
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Dit verkeersbord met zijn onderbord wordt, gezien rijrichting Brasschaat, op 200 meter van het 
kruispunt Roosendaalsebaan/Darm geplaatst. 
 
WELZIJN. 
 
4. Goedkeuring van de afsprakennota in het kader van het Vaccinatiecentrum 
Noorderkempen. 
 
Voorzitter Lukas Jacobs legt uit dat het gaat over een afsprakennota tussen de vijf betrokken 
gemeenten, namelijk Brasschaat, Essen, Kalmthout, Kapellen en Wuustwezel in 
samenwerking met de eerstelijnszone Noorderkempen. Hij vindt het goed dat er een aantal 
basisafspraken gemaakt zijn die nu ook op papier worden gezet. Hij legt uit dat het een afspraak 
is tussen de deelnemende partijen over de werking, organisatie, rechten en verplichtingen. Er 
wordt opgesteld hoe het juist zit met de financiën, de informatieverstrekking, de financiële 
controle en wat er gebeurt als alles achter de rug maar zover is het nog niet. 
 
Vooral het artikel 5 betreffende de personeelsinzet is belangrijk. Wat veel mensen niet weten, 
is dat er veel gemeentepersoneel wordt ingezet. Er is heel wat werk en inzet vereist. Het is de 
bedoeling dat de gemeenten streven naar een gelijkwaardige personeelsinzet. Daarbij wordt 
een onderscheid gemaakt tussen de sporadische en de structurele prestaties. In eerste 
instantie komt dat allemaal spontaan op gang op basis van inzet en profielen. Er is momenteel 
geen gelijke inzet en geeft de cijfers weer van 8 maart 2021. Tot die dag was de procentuele 
inzet van Wuustwezel 30%, van Brasschaat 26%, van Kalmthout 25% en van Essen en 
Kapellen beide 8%. Er zijn dus duidelijk verschillen qua personeelsinzet en dat wordt nu goed 
geëvalueerd en opgevolgd. Tot 8 maart werden er 4000 uren gepresteerd: dat is gelijk aan de 
inzet van 2 voltijdse equivalenten. Op basis van die inloopperiode is het de bedoeling dat die 
percentages in gelijkwaardige grootorde evolueren, wat op dit moment nog niet het geval is 
maar er wordt aan gewerkt. 
 
Als er op het einde van de rit toch te grote verschillen zijn, zal dat tot onderlinge transfers 
moeten leiden tussen de betrokken besturen afhankelijk van de budgetten die we krijgen van 
de Vlaamse overheid als zij niet toereikend zouden zijn. Brasschaat is als gastgemeente de 
penhoudende gemeente die instaat voor de organisatie inzake subsidies, afspraken rond de 
boekhouding, aankopen, rapportering en controle. Dit is een hele duidelijke nota die nu solidair 
wordt genomen tussen de vijf gemeentebesturen. De voorzitter vraagt vervolgens aan raadslid 
Cindy De Roeve (CD&V) als voorzitter om een actuele stand van zaken te geven. 
 
Raadslid De Roeve (CD&V) zegt dat zij deze week vaccineren op woensdag, donderdag en 
vrijdag. Volgende week zal dat donderdag, vrijdag en zaterdag zijn. Dat zijn hele lang dagen 
met lange openingsuren en in totaal zullen we tegen eind volgende week 8.900 extra vaccins 
gezet hebben. We zijn dus echt aan het opschalen en de allocatie die vandaag is 
binnengekomen voor de week van 12 april 2021 stijgt weer beetje Ze moet nog uitpuzzelen 
hoeveel juist want het wordt ingewikkelder nu we de eerste en de tweede vaccins tegelijk aan 
het zetten zijn. Deze week zullen we voor de eerste keer de tweede vaccins zetten. Deze week 
zullen we mensen hebben die een volledig vaccinatieschema hebben afgerond. Dat zijn nog 
de Pfizer vaccins toen die nog op 21 dagen stonden om een tweede keer toe te dienen. Sinds 
de start hebben wij 4.792 mensen gevaccineerd. Tegen eind volgende week zullen daar nog 
8.900 mensen bijgekomen zijn. 
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Verder krijgen ze heel veel aanvragen van mensen die op een reservelijst willen. Ze legt verder 
uit dat mensen zich nu op een reservelijst kunnen laten zetten, verschillend van de 65+ lijst of 
een algemene bevolkingslijst. Die lijst gebruiken we dan als er spuitjes over zijn. De komende 
dagen zullen er mensen zijn die niet komen opdagen of hun afspraak willen verzetten naar een 
later tijdstip waardoor er gaatjes in de agenda komen. Als we dat op tijd weten, dan plannen 
we iemand uit de reservelijst in en als we dat pas de dag zelf weten, moeten we die mensen 
snel kunnen bereiken. Daarvoor zijn die lijsten heel handig en we gaan er ook gebruik van 
maken. 
 
Van de toegewezen spuiten houden we wel telkens een deel opzij omdat we sterk willen 
inzetten op koppelvaccinaties zodanig dat de partner die mee inwoont, en ook 65+ is, tegelijk 
gevaccineerd kan worden. We moeten dan altijd een gok wagen over hoeveel spuitjes we opzij 
zetten en als we er dan over houden, dan contacteren we de reserves op de lijst. Er staan al 
meer dan 600 mensen op de 65+ lijst en ongeveer 1.300 mensen op de algemene 
bevolkingslijst, al gaan we die pas in een latere fase nodig hebben. 
 
Wat ook belangrijk is, is dat er deze week een pendelbus van start gaat voor mensen die het 
openbaar vervoer wensen te gebruiken. We zijn nog bezig met het vaccineren van mensen 
met een leeftijd hoger dan het geboortejaar 1945. Het openbaar vervoer zal dus misschien het 
minste voorkomende vervoersmiddel zijn maar toch zal de pendelbus er vanaf 1 april voor 
zorgen dat er een verbinding is vanaf Kapellen en de bushalte aan de Gyotdreef naar het 
vaccinatiecentrum. Dat pendelbusje zal gratis zijn. 
 
Raadslid Jef Duerloo (N-VA) zegt tegen raadslid De Roeve (CD&V) dat zij het deze week nog 
gehad hebben over de verkeerslichten. Hij vraagt of daar als iets voor werd ondernomen. 
 
Raadslid De Roeve (CD&V) zegt dat de verkeerscel zich daarover buigt maar de boodschap is 
hetzelfde. Als de sensor langs de Vliegveldlaan iets oppikt, dan wordt de rode fase 
aangekondigd. Als er dan geen voertuig passeert, is dat maximum 20 seconden rood en dan 
komt de groene fase terug. 
 
Raadslid Duerloo (N-VA) zegt dat dat dag en nacht door gaat. Hij hoorde van iemand dat hij ’s 
morgens om 6u voor het rood licht stond terwijl er niets te zien was. Hij zegt dat dat storend is. 
 
Raadslid De Roeve (CD&V) zegt dat dat waarschijnlijk een dier geweest zal zijn of een fietser 
die er passeerde. Die lichten staan er altijd maar geven enkel een rode fase als er ofwel langs 
de kant van het fietspad om gevraagd wordt ofwel langs de andere kant beweging gedetecteerd 
wordt via de sensor. 
 
Raadslid Duerloo (N-VA) vraagt of dat ook reageert als er wandelaars voorbij komen. 
 
Raadslid De Roeve (CD&V) zegt dat dat reageert als zij de groene fase vragen om over te 
kunnen steken. 
 
Raadslid Duerloo (N-VA) vindt het toch raar dat het daar rood is terwijl er niets passeert. 
 
De voorzitter geeft het woord aan Sigrid Van Heybeeck (N-VA). 
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Raadslid Sigrid Van Heybeeck (N-VA) dankt raadslid Cindy De Roeve (CD&V) voor de 
uiteenzetting en om hen up-to-date te houden. Ze vraagt zich af hoeveel lokale ondernemers 
er hier al aan hebben meegewerkt. Werden er bijvoorbeeld veel lokale ondernemers 
aangesproken binnen de gemeenten voor het opbouwen van het centrum of is dat enkel 
gemeentelijk gebeurd? 
 
Raadslid De Roeve (CD&V) zegt dat er heel veel gemeentelijke inzet is gebeurd. De materialen 
die de gemeentes in voorraad hadden, hebben we kunnen gebruiken en we hebben dus niets 
moeten huren. De voorraden van alle gemeenten werden dus goed benut. De verlichting in het 
centrum is gebeurd door een firma uit Brecht. De panelen zijn afkomstig van een firma uit de 
regio. De drank wordt geleverd door een firma uit Kapellen en het poetsteam komt uit Essen. 
De fruitlevering gebeurt door een aantal lokale fruitboeren. We proberen dus zeker beroep te 
doen op de lokale economie.. 
 
Raadslid Van Heybeeck (N-VA) vindt het fijn dat we zo ons steentje kunnen bijdragen. 
 
Raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang) hoorde dat de 65-plussers al worden opgelijst. Hij 
vermoedt dat de 85-plussers al bijna door de eerste prik zullen zijn. Er werd mobiliteit 
georganiseerd voor mensen tussen 65 jaar en 85 jaar, en ouder. Hij zegt dat er ook een mobiele 
ploeg georganiseerd zou worden die aan huis komt voor mensen die niet in staat zijn om in het 
centrum te geraken. Hij vraagt of die intussen al actief is. Verder vraagt hij hoeveel lijnen er 
momenteel in gebruik zijn. Hij vraagt ook hoe dat opgebouwd wordt en of er veel afwijzingen 
zijn van mensen die geen prik laten zetten. 
 
Raadslid Cindy De Roeve (CD&V) zegt dat het op vlak van de afwijzingen moeilijk in te schatten 
is hoeveel er zijn maar ze heeft de indruk dat het meevalt. Wat we wel zien, is dat er door 
achterliggende bugs in het systeem we zo’n 3 weken geleden een aantal mensen hebben 
gehad die niet gelinkt waren aan een afspraak. Het ging over 200 mensen uit het geboortejaar 
1934 tot 1936. Ze hebben die mensen digitaal kunnen terugvinden en die worden nu 
uitgenodigd voor hun vaccinatie en dus we gaan nog een aantal mensen van die leeftijd zien 
voor hun eerste prik. Twee weken geleden deed er zich een andere bug voor. Er waren 648 
brieven die wel geregistreerd stonden maar niet verzonden bleken te zijn. We begonnen zelf 
op te merken in onze agendabeheer dat er veel op onbevestigd bleven staan. De gemeenten 
hebben nog extra ingezet en er is een intensieve belronde geweest om toch die 648 mensen 
trachten te bereiken. Er werden zelfs brieven aan de deur gebracht. We proberen dus op alle 
manieren die afwijzingen te voorkomen.  
 
Al 80% van de zorgverleners werd gevaccineerd. Dat is een algemeen cijfer en dus kan het 
zijn dat dat voor onze gemeente hoger ligt. Wat betreft het aantal lijnen, gaan we de komende 
dagen tussen 1.400 en 1.600 mensen vaccineren. Daar doen we 8 lijnen voor open en we 
hebben ook ruime openingsuren, namelijk van 8u15 tot 19u. Omdat we momenteel nog met 
hoogbejaarde bezoekers werd, werken we 3 minuten per bezoeker. Als we met jongere gaan 
werken, komen we ruim toe met 2 minuten per bezoeker. We gaan onze lijnen dus op die 
manier kunnen opschalen. We hebben die verborgen 4 lijnen verwerkt in die 8 lijnen, we gaan 
dus meer boxen opendoen. Er zijn eigenlijk 12 lijnen en als we dan 2 minuten per bezoeker 
werken, dan gaan we 2.000 à 2.400 bezoekers per dag kunnen vaccineren. 
 
De mobiele teams zijn momenteel nog niet aan het rondrijden omdat we daar nog geen nood 
aan hebben gehad. We hebben al veel woonzorgcentra en bejaardenvoorzieningen 
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ondersteund bij lokale vaccinatie maar hebben daar telkens een geëngageerde arts voor 
gevonden die dicht bij het centrum gevestigd is en zich daarvoor wou inzetten. Ze zegt dat we 
ook al een soort ‘takeaway’ hebben gehad waarbij we de vaccins prepareren en dat de vaccins 
worden afgehaald en toegediend in het woonzorgcentrum. De huisartsen zelf zijn allemaal 
georganiseerd en gaan elk 10 à 20 mensen thuis vaccineren. Zij prefereren om dit met het 
Johnson & Johnson vaccin te doen omdat ze dan maar één keer naar de patiënt thuis moeten 
gaan. Wij hopen tussen half april en eind april de thuisvaccinaties te kunnen waarmaken. 
 
De voorzitter geeft het woord vervolgens aan raadslid Inneke Bosmans (Open VLD). 
 
Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) hoorde raadslid Cindy De Roeve spreken over de 
reservelijst. Ze vraagt hoe dat gecommuniceerd werd en waar men die kan terugvinden. 
 
Raadslid Cindy De Roeve (CD&V) zegt dat ze die vrijdagavond online hebben gezet. Ze legt 
uit dat er een social mediabericht van gemaakt werd en vandaag is er ook een persbericht 
buiten gegaan waar het duidelijk instaat. Verder zegt ze dat de formulieren op de website staan. 
Met het persbericht van vandaag hopen we dat het duidelijk gecommuniceerd wordt naar 
iedereen. 
 
Raadslid Sigrid Van Heybeeck (N-VA) vraagt of er een idee van aansprakelijkheid is van de 
verzekering voor inentingen die slecht gezet werden. 
 
Raadslid Cindy De Roeve (CD&V) zegt dat er uiteraard een verzekering is die dekkend is voor 
de medische handelingen die gesteld worden en de algemene aansprakelijkheid van het 
centrum zelf. Verder hebben we een ombudsman ter beschikking in het centrum die men kan 
aanspreken. We hebben ook een klachtenafhandelingsdienst waar mensen terecht kunnen als 
er effectief een klacht is. 
 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen; 
 
Gelet op het KB van 22 mei 2019 over de lokale noodplanning; 
 
Gezien het “Draaiboek voor het vaccinatiecentrum” van het Agentschap Zorg en Gezondheid 
van de Vlaamse overheid, gepubliceerd op https://www.laatjevaccineren.be/alles-voor-een-
vlotte-organisatie-van-een-vaccinatiecentrum; 
 
Overwegende dat de gemeenten Brasschaat, Essen, Kalmthout, Kapellen en Wuustwezel 
reeds samenwerken binnen de Eerstelijnszone Noorderkempen (afgekort ELZ), die op zich een 
afzonderlijke rechtspersoonlijkheid heeft en die de oprichting van een vaccinatiecentrum voor 
de regio van deze gemeenten op zich neemt; 
 
Overwegende dat het “Draaiboek vaccinatiecentra” en de blauwdruk van het Agentschap Zorg 
en Gezondheid aan de lokale besturen oplegt om per eerstelijnszone maximaal twee 
vaccinatiecentra op te richten; 
 
Overwegende dat de coronapandemie een snelle en efficiënte vaccinatiestrategie vereist, 
waarin het Vlaams Agentschap Zorg en Gezondheid een belangrijke rol oplegt aan de lokale 
besturen en de eerstelijnszones; 
 

https://www.laatjevaccineren.be/alles-voor-een-vlotte-organisatie-van-een-vaccinatiecentrum
https://www.laatjevaccineren.be/alles-voor-een-vlotte-organisatie-van-een-vaccinatiecentrum
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Overwegende dat door de reeds bestaande samenwerking van de vijf lokale besturen binnen 
de eerstelijnszone er snel aan de opbouw van het vaccinatiecentrum begonnen kon worden; 
 
Overwegende dat er binnen de eerstelijnszone geopteerd is om één vaccinatiecentrum in te 
richten op het militair domein in Brasschaat (Licht Vliegwezenlaan 3); 
 
Overwegende dat vanuit Vlaanderen subsidies komen naar de penhoudende gemeente (met 
name de gemeente Brasschaat) voor de infrastructuur en mobiliteit, én naar de eerstelijnszone 
voor programmamanagement en vaccinatieteams; dat het echter waarschijnlijk is dat deze 
subsidies niet zullen volstaan om de volledige oprichting en uitbating over heel de 
vaccinatieperiode te kunnen realiseren; dat het dus nodig is om afspraken vast te leggen in 
een afsprakennota tussen de vijf lokale besturen en de eerstelijnszone; 
 
Overwegende dat de deelnemers binnen de ELZ de nodige afspraken willen maken over de 
oprichting van een vaccinatiecentrum, onder meer (maar niet beperkt tot) de logistieke 
voorwaarden, de inbreng van middelen, personeel en logistiek en de bestuurlijke en 
democratische terugkoppeling; 
 
Gelet op het voorafgaand overleg tussen de burgemeester en de financieel directeurs van de 
desbetreffende gemeenten; 
 
Gelet op het voorstel van het college van burgemeester en schepenen om de voorliggende 
afsprakennota in het kader van het Vaccinatiecentrum Noorderkempen goed te keuren; 
 
Gehoord de schepen bevoegd voor welzijn; 
 
BESLUIT:  
 
Artikel 1.- 
De gemeenteraad keurt de afsprakennota tussen de vijf deelnemende lokale besturen en de  
Eerstelijnszone Noorderkempen voor de oprichting en uitbating van het Vaccinatiecentrum 
Noorderkempen goed. 
 
Deze afsprakennota gaat hierbij integraal als bijlage. 
 
Art. 2.- 
Deze afsprakennota wordt door alle deelnemende partners ter goedkeuring voorgelegd en zal 
door hen ondertekend worden. 
 
Art. 3.- 
Een kopie van dit besluit wordt bezorgd aan de voorzitter van de ELZ. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

20 / 34 

 

“Vaccinatiecentrum Noorderkempen – Afsprakennota 

Gezien het decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur (DLB), 

Gezien het “Draaiboek voor het vaccinatiecentrum” van het Agentschap Zorg en Gezondheid 

van de Vlaamse overheid, gepubliceerd op https://www.laatjevaccineren.be/alles-voor-een-

vlotte-organisatie-van-een-vaccinatiecentrum. 

Gezien het Koninklijk besluit van 22 mei 2019 betreffende de lokale noodplanning. 

Overwegende dat de gemeenten Brasschaat, Essen, Kalmthout, Kapellen en Wuustwezel 

reeds samenwerken binnen de Eerstelijnszone Noorderkempen (ELZ), welke op zich een 

afzonderlijke rechtspersoonlijkheid heeft en welke de oprichting van een vaccinatiecentrum 

voor de regio van deze gemeenten op zich neemt,  

Overwegende dat het “Draaiboek vaccinatiecentra”  en de blauwdruk van het Agentschap Zorg 

en Gezondheid aan de lokale besturen oplegt om per eerstelijnszone maximaal twee 

vaccinatiecentra op te richten. 

Overwegende dat de deelnemers binnen de ELZ de nodige afspraken willen maken over de 

oprichting van een vaccinatiecentrum, onder meer (maar niet beperkt tot) de logistieke 

voorwaarden, de inbreng van middelen, personeel en logistiek en de bestuurlijke en 

democratische terugkoppeling.  

Artikel 1. Naam en rechtsvorm 

De afsprakennota m.b.t. de samenwerking voor de oprichting en uitbating van een 

vaccinatiecentrum kadert in de bestaande samenwerking binnen de vzw Eerstelijnszone 

Noorderkempen, waartoe de deelnemende lokale besturen behoren, zoals opgericht in juni 

2019.  

Artikel 2. Deelnemers 

De deelnemers aan de samenwerking voor het vaccinatiecentrum Noorderkempen zijn vzw 

Eerstelijnszone Noorderkempen, Lokaal Bestuur Brasschaat, Lokaal Bestuur Essen, Lokaal 

Bestuur Kalmthout, Lokaal Bestuur Kapellen, Lokaal bestuur Wuustwezel.  

Artikel 3. Doel 

Het doel van deze nota is om tussen alle deelnemende partijen een afsprakenkader te maken 

voor het vaccinatiecentrum Noorderkempen, de interne organisatie, de wederzijdse rechten en 

verplichtingen en de financiële repercussies, de informatieverstrekking aan de deelnemers, de 

financiële controle en de afsluiting van het vaccinatiecentrum Noorderkempen. 
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Artikel 4. Bestuur en beheer 

Het beheer van het vaccinatiecentrum is volledig in handen van vzw Eerstelijnszone 

Noorderkempen. Lokaal bestuur van Brasschaat werd aangeduid als penhoudende gemeente.  

De administratieve zetel vzw ELZ Noorderkempen met ondernemingsnummer BE 0741 673 

975  is gevestigd te 2920 Kalmthout, Kerkendijk 1.  

Artikel 5. Personeelsinzet  

De lokale besturen werken samen o.l.v. ELZ Noorderkempen om het vaccinatiecentrum voor 
de regio op te richten.  

De inzet van personeel zal tijdens de actieve periode van het vaccinatiecentrum 
geïnventariseerd worden, zodat bij afsluiting, gestreefd wordt naar een gelijkwaardige 
personeelsinzet door de vijf lokale besturen. Hierbij wordt onderscheid gemaakt tussen eerder 
sporadische prestaties en structurele prestaties.  

Om deze doelstelling te kunnen behalen zal de Eerstelijnszone tijdig aan de Algemeen 
Directeurs laten weten aan welke profielen zij nood hebben om een goede werking van het 
Vaccinatiecentrum te kunnen garanderen.  Op basis hiervan zorgen die lokale besturen, 
waarvan een bijkomende inspanning wordt verwacht, voor een geschikte personeelsinzet. 

De inventaris van de gemeentelijke personeelsinzet wordt 3-maandelijks door de besturen aan 
de ELZ gerapporteerd, tezamen met de financiële rapportering voorzien in artikel 7. 

De geleverde prestaties zullen bij de eindafrekening per lokaal bestuur naast elkaar geplaatst 
worden. Op basis hiervan kan dan worden beslist of er onderlinge transferts nodig en wenselijk 
zijn. De raden van de samenwerkende besturen delegeren de bevoegdheid over het beslissen 
van de wenselijkheid en de uitwerking van de transfertberekening naar de respectieve Colleges 
van burgemeester en schepenen.  

De lokale besturen blijven werkgever van het aan ELZ afgevaardigd personeel. 

Artikel 6. Duurtijd, uittreding 

De afsprakennota geldt voor de duur die nodig is om het vaccinatiecentrum zijn taken te laten 

uitoefenen en afronden. Dat duurt zolang het vaccinatiecentrum nodig is.  

Artikel 7. Financiën. Beheer en rapportering 

7.1. De penhoudende gemeente, lokaal bestuur Brasschaat, ontvangt bepaalde subsidies voor 

het vaccinatiecentrum en stort deze door aan ELZ Noorderkempen binnen een periode van 14 

dagen na ontvangst van de subsidie. Lokaal bestuur Brasschaat neemt voor de ontvangen 

subsidies (infrastructuur en mobiliteit) de ontvangsten en uitgaven op in haar meerjarenplan en 

zorgt voor de overeenkomstige rapportering aan de Vlaamse overheid.  

7.2. De lokale besturen volgen het financieel beheer op a.h.v. volgende praktische afspraken: 

7.2.1. Boekhouding  

o Centraal register van bestelbonnen via Ms Teams-Financiën 



 

22 / 34 

 

o Bestelbonnen worden opgemaakt vanuit de ELZ (document beschikbaar)  

o Centraal register van inkomende facturen via Ms Teams-Financiën 

o Facturen worden opgemaakt aan ELZ (niet aan de lokale besturen -zo nodig 

vragen om te crediteren aan LB en op te maken aan ELZ) 

 

7.2.2. Aankopen  

o Voor aankopen boven 500 euro (incl BTW) wordt goedkeuring aan voorzitter 

ELZ gevraagd 

o Voor aankopen boven 50.000 euro (incl BTW) wordt goedkeuring van de lokale 

besturen gevraagd via de financieel directeurs, waarbij de uitdrukkelijke 

goedkeuring van minstens 2 gemeentelijke financieel directeurs binnen een 

termijn van 2 dagen wordt gevraagd. 

 

7.2.3. Rapportering 

o De boekhouding voor de vzw gebeurt extern door kantoor Vandelanotte 

Accountancy CVBA, Posthofbrug 6/4, 2600 Berchem 

o Financiële rapportering aan de lokale besturen gebeurt 3-maandelijks via de 

financieel directeurs op volgende momenten :  

• Rapportering per einde mei 2021, wordt verwacht voor 15 juni 2021 

• Rapportering per einde juli 2021, wordt verwacht voor 15 augustus 2021 

• Rapportering per einde oktober 2021, wordt verwacht voor 15 november 

2021 

• Eindrapportering wordt verwacht voor 15 december 20211 

De rapportering wordt onderverdeeld volgens de subsidie enveloppes :  

▪ Rapportering m.b.t. enveloppe infrastructuurtoelage (1.174.800 euro via 

penhoudende gemeente) 

▪ Rapportering m.b.t. enveloppe mobiliteitsbudget (35.600 euro per maand 

voor collectief vervoer/ voor minder mobielenvervoer via penhoudende 

gemeente) 

▪ Rapportering m.b.t. enveloppe vaccinatieteams (1.568.543,54  euro bij 

vaccinatiegraad van 70% via ELZ) 

▪ Rapportering mbt enveloppe programmamanagement (167.000 euro via 

ELZ) 

7.2.4. Afsluiting 

• Bij afsluiting van het vaccinatiecentrum zal de gemeentelijke personeelsinzet verrekend 

worden zoals bepaald in artikel 5.  

• Bij afsluiting van het vaccinatiecentrum zullen nieuw gemaakte investeringen vanuit de 

infrastructuurenveloppe in eerste instantie proportioneel2 verdeeld worden onder de 

lokale besturen. Overgebleven zaken zullen gewaardeerd worden aan 80% van hun 

aanschafwaarde, waarbij de deelnemende lokale besturen een voorrecht op aankoop 

toegekend krijgen. 

 
1 Indien het vaccinatiecentrum langer actief blijft, wordt de rapportering op zelfde regelmaat verdergezet. 
2 Proportioneel: a rato van het aantal inwoners op 01/01/2021 
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• Bij gebrek aan middelen in de enveloppes voor infrastructuur en mobiliteit tijdens de 

werking van het vaccinatiecentrum of bij afsluiting ervan, zullen de deelnemende lokale 

besturen het tekort proportioneel 3aanvullen.  

• De Vlaamse overheid neemt de verantwoordelijkheid m.b.t. de enveloppes voor de 

vaccinatieteams en het programmamanagement. Indien ELZ Noorderkempen niet over 

voldoende middelen zou beschikken, zullen de deelnemende lokale besturen het tekort 

proportioneel4 aanvullen.  

Artikel 8. Verzekeringen 

De ELZ staat in voor verzekering van haar werking. De lokale besturen verzekeren hun 

vrijwilligers en personeel die worden ingezet.  

Artikel 9. Afsluitende bepalingen 

De afsprakennota wordt ondertekend door de deelnemende lokale besturen en ELZ 

Noorderkempen.  

Lokaal bestuur Burgemeester Algemeen directeur 

Brasschaat Philip Cools Ward Schevernels 

Essen Gaston Van Tichelt Ivan Kockx 

Kalmthout Lukas Jacobs Vincent Gabriëls 

Kapellen Dirk Van Mechelen Danny Van Tiggelen 

Wuustwezel Dieter Wouters Luc Loos 

ELZ Noorderkempen vzw Voorzitter Secretaris” 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
3 Proportioneel: a rato van het aantal inwoners op 01/01/2021   
4 Proportioneel: a rato van het aantal inwoners op 01/01/2021 
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AANGEVRAAGD AGENDAPUNT. 
 
5. Voorstel tot installatie van een regenboogzebrapad – op vraag van de Open VLD-fractie. 
 
De voorzitter geeft het woord aan raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) voor de toelichting 
van hun voorstel. 
 
Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) stelt vast dat zijn wie je bent helaas nog steeds geen 
vanzelfsprekendheid is en dat hebben we onlangs gezien bij de moord in Beveren. Ook in 
Kalmthout merken we zowel online als offline dat er nood is aan een duidelijk signaal naar dat 
intolerant gedrag. Wat ze al zeker een mooi signaal vindt, is dat de regenboogvlag uithing aan 
het gemeentehuis. Nu vraagt ze om ook een regenboogzebrapad te installeren in Kalmthout. 
Ze denkt dat dat een extra hart onder de riem kan zijn voor de vele inwoners die zich anders 
voelen of zichzelf niet durven te zijn. 
 
De voorzitter geeft eerst het woord aan schepen Jef Van den Bergh (CD&V) die 
verkeerstechnisch uitleg zal geven en nadien geeft hij het woord aan raadslid Didier Van Aert 
(CD&V) namens de meerderheid. 
 
Schepen Jef Van den Bergh (CD&V) wilt voor alle duidelijkheid zeggen dat zebrapaden wit 
moeten zijn. De strepen zelf moeten dus wit blijven maar dat neemt niet weg dat die in een 
gekleurde ondergrond aangebracht kunnen worden. Er zijn al veel voorbeelden waar er een 
regenboogzebrapad werd geïnstalleerd zoals in Schelle, Willebroek, Antwerpen, Beerse, 
Berlaar, Boom, Lier, Rijkevorsel, Turnhout en Westerlo. Hij is er ook voor te vinden om dat te 
doen en denkt dat we dat best op plaatsen doen waar veel voorbijgangers komen. We denken 
daarbij in de eerste plaats aan winkelcentra. We stellen dus voor om één regenboogzebrapad 
aan te leggen aan het winkelcentrum De Beek en één regenboogzebrapad aan het 
winkelcentrum Willy Vandersteenplein. 
 
Raadslid Didier Van Aert (CD&V) spreekt vanuit de meerderheid en zegt dat ze blij zijn met het 
voorstel van Open VLD om gendergelijkheid en genderneutraliteit te verankeren in het 
straatbeeld. Naar aanleiding van de moord in Beveren is er terecht veel aandacht voor geweld, 
zowel fysiek als psychisch, op LGBTQIA+ personen en op dat gebied is er nog een lange weg 
af te leggen. In onze gemeente zijn we gelukkig nog gespaard gebleven van dit soort 
incidenten, maar dat neemt niet weg dat er extra inspanningen geleverd kunnen worden. De 
sleutel hiervoor ligt natuurlijk bij de burgers zelf, maar als gemeente lijkt het ons voor de hand 
liggend dat we hier een voortrekkersrol moeten opnemen. Vandaar dat het in onze ogen ook 
verder moet gaan dan enkel één of twee regenboogzebrapaden te leggen of louter de 
regenboogvlag uit te hangen op bepaalde tijdstippen doorheen het jaar. 
 
Raadslid Van Aert (CD&V) zou aan de raad willen voorstellen om een LGBTQIA+ actieplan uit 
te laten werken door het college en de gemeentediensten waarin enkele concrete acties 
verwerkt zitten die we als gemeente zullen ondernemen waardoor iedereen zich thuis kan en 
mag voelen in onze mooie gemeente. Hierbij denkt hij bijvoorbeeld aan actieve communicatie 
rond dit thema, een aparte pagina op de website, het gebruik van foto’s waar homo’s, 
lesbiennes of transgenders op afgebeeld staan, enz. Het voeren van zulk actief beleid zal het 
risico niet wegnemen dat er mogelijks incidenten plaatsvinden op het gebied van LGBTQIA+, 
maar het zal alvast duidelijk maken dat er geen plaats is in Kalmthout voor 
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onverdraagzaamheid. Hij hoopt dat de andere gemeenteraadsfracties zich achter dit voorstel 
kunnen scharen. 
 
Raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang) stelde zichzelf vragen omtrent de wettelijkheid toen 
hij dit agendapunt zag staan, maar die werden al uitgeklaard door de uitleg van schepen Van 
den Bergh (CD&V). Wat betreft de regenboogzebrapaden hoorde hij het voorstel om er twee 
aan te leggen op de drukke gebieden. Hij wilt aan de hand van een korte PowerPoint iets 
duidelijk maken en vraagt of hij deze mag tonen via gedeeld scherm. 
 
De voorzitter vraagt of het over de regenboogzebrapaden gaat of over de zebrapaden in het 
algemeen. 
 
Raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang) antwoordt dat het over de zebrapaden in het 
algemeen gaat, naar aanleiding van het feit dat de omgeving van De Beek werd aangehaald. 
Hij vindt dat zebrapaden in hun totaliteit al langer een probleem vormen in de gemeente. Dit 
werd in de stuurgroep Verkeer al meermaals behandeld. Hij wilt aantonen dat we dat in zijn 
geheel moeten bekijken. 
 
De voorzitter vraagt of het raadslid Vanhees (Vlaams Belang) voorstander is van de 
regenboogzebrapaden. 
 
Raadslid Vanhees (Vlaams Belang) antwoordt dat hij zeker voorstander is en zou niet weten 
waarom hij er tegen zou moeten zijn. 
 
De voorzitter zegt dat dat hem geruststelt. Vervolgens vraagt de voorzitter of de PowerPoint 
gedeeld kan worden. 
 
Raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang) laat vervolgens, via het gedeelde scherm, enkele 
foto’s van de zebrapaden in De Beek zien. Op deze foto’s is te zien dat de witte strepen ervan 
vervaagd zijn. Hij is voorstander om de regenboogzebrapaden aan te leggen maar stelt voor 
om gelijk alle zebrapaden aan te pakken en te herschilderen. 
 
De voorzitter geeft mee dat het verversen van de signalisatie jaarlijks gebeurt. De dienst 
Mobiliteit zorgt ervoor dat die werken jaarlijks worden uitgevoerd. Hij zegt dat het goed is dat 
raadslid Vanhees (Vlaams Belang) meldt dat de zebrapaden hier en daar vervaagd zijn. Het is 
belangrijk om weten dat het een jaarlijkse opdracht is die telkens bij het begin van de lente 
wordt aangevat en voor de zomer wordt uitgevoerd maar we houden er rekening mee. 
 
Raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang) zegt dat hij niets tegen de regenboogkleuren heeft, 
maar eerder tegen het schilderen. Hij zou willen dat de verf zodanig gekozen wordt dat ze niet 
al na enkele maanden vervaagt. Hij verwijst hierbij naar de groene fietsstrook in de gemeente 
Kapellen die na enkele weken of maanden verdwijnt en waarbij men terug het zwart van het 
asfalt erdoor ziet. 
 
Raadslid Inga Verhaert (Vooruit) vindt het idee van raadslid Didier Van Aert (CD&V) goed om 
er een actieplan aan te koppelen. Ze vraagt of we meteen het principe van dat actieplan 
goedkeuren als we het regenboogzebrapad goedkeuren. Zij is daartoe bereid maar ze weet 
niet of dat voor iedereen het geval is. 
 



 

26 / 34 

 

De voorzitter zegt dat dat inderdaad is wat CD&V voorstelt, om er gelijk een actieplan aan te 
koppelen. Hij is benieuwd naar de reacties van de andere fracties. 
 
Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) is blij dat er nog dieper op in wordt gegaan. Zij is 
absoluut voorstander en herhaalt dat ze blij is met de diepgang. 
 
Raadslid Clarisse De Rydt (Onafhankelijke) staat zeker achter het voorstel. 
 
Raadslid Stephanie Devos (N-VA) zegt dat zij uiteraard akkoord gaat. Ze meent zich te 
herinneren dat haar fractie in 2013 reeds dergelijk voorstel deed:  in die zin is zij zeker akkoord. 
Ze benadrukt wel dat de verkeersveiligheid hierdoor niet in het gedrang mag komen maar de 
voorgestelde plaatsen lijken haar goede locaties. 
 
Raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang) zegt ook dat hij voorstander is van het voorstel. 
 
De voorzitter zegt dat de zebrapaden geschilderd zullen worden. Het is een uiting en een 
symboliek. De vlag aan het gemeentehuis is volgens hem een nog sterkere uiting. Hij zegt dat 
het om de inhoud gaat en dat er verdraagzaamheid moet zijn. Er wordt dus werk van gemaakt 
en we komen hier later op terug. 
 
MONDELINGE VRAGEN. 
 
1. Corona en het nemen van afscheid (vraag van Open VLD) 
 
Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) zegt dat het coronavirus ondertussen al meer dan een 
jaar speelt. Eén van de zwaarste beproevingen daarbij is dat we geen afscheid kunnen nemen 
van onze geliefden. We kunnen niet fysiek delen in de rouw. In de pers lazen we dat er een 
oversterfte van 20% was in 2020. Dat gaat natuurlijk niet enkel over het coronavirus want er 
zijn ook andere factoren zoals de oudere bevolking. Het afscheid nemen is bij elk geval 
hetzelfde en dat ontbreekt in deze tijd. Heel wat steden namen het afgelopen jaar initiatief om 
iets te doen hierrond en zij denkt dat dat ook tegemoetkomt aan de nood van veel mensen. In 
Menen werd er bijvoorbeeld een rouwstoet georganiseerd en in Sint-Truiden wordt er een 
fysieke stilteplek gecreëerd waar de nabestaanden naartoe kunnen gaan. Zij vraagt of het 
bestuur ook al zoiets heeft overwogen en of we dat samen eens kunnen bekijken. 
 
De voorzitter geeft het woord aan bevoegd schepen van welzijn Maarten De Bock (CD&V). 
 
Schepen De Bock (CD&V) zegt dat een gedeelte van wat raadslid Bosmans (Open VLD) 
vraagt, al voorzien is op tal van plaatsen in onze gemeente. Bij de wintereditie van ‘Tussen Hei 
en Maatjes’ hadden we achteraan in het boekje een 5-tal stilteplekjes gepubliceerd om de 
mensen daarop attent te maken. Ook de officiële stilteplek is daarin opgenomen. Hij weet niet 
of raadslid Bosmans (Open VLD) daar al van op de hoogte is of niet. Die stilteplek bevindt zich 
in het park achter het rusthuis Sint-Vincentius maar die werd helaas nog niet officieel geopend 
omwille van de coronamaatregelen. We waren van plan om de plek officieel te openen in 
oktober 2020. Het zijn ook niet enkel die plaatsen achter het rusthuis, er zijn nog tal van andere 
plaatsen. Zo zijn er ook heel wat stilteplekjes te vinden in onze heide en een aantal plekken in 
verschillende wijken, verspreid in onze gemeente. 
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De voorzitter geeft het woord aan schepen Silke Lathouwers (CD&V) over het sociale en 
culturele aspect. 
 
Schepen Lathouwers (CD&V) zegt dat de cultuurdienst eind oktober 2020 een concert had 
ingepland, genaamd ‘Klanken van afscheid’. Dat concert zou zijn doorgegaan in de kerk van 
Heide. Dat zou een afscheidsmoment geweest zijn voor de mensen die de afgelopen periode 
omwille van het coronavirus dierbaren verloren hebben. Half oktober werden de maatregelen 
weer verstrengd, dus is het concert uiteindelijk niet kunnen doorgaan. Dat was een concert met 
poëzie en sopraan, begeleid door een harpiste. Ons plan is om dat zeker terug op de agenda 
te zetten als de maatregelen terug versoepelen zodat we het afscheidsmoment toch nog 
kunnen voorzien. Het was al voorbereid en dat gaan we zeker nog uitvoeren als het terug mag. 
 
Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) vindt dat het als een zeer mooi initiatief klinkt en kijkt 
er alvast naar uit. Wat betreft de stilteplekken, is het haar ontgaan wat die er reeds waren. Ze 
vraagt of die echt specifiek opgedragen zijn aan de corona-overledenen of dat die al langer 
bestonden en nu gewoon nog eens extra in de kijker werden gezet. 
 
Schepen De Bock (CD&V) zegt dat die stilteplekken al langer bestaan maar dat ze speciaal 
daarvoor zijn ingericht in samenwerking met ‘Ferm’. 
 
De voorzitter zegt dat de troostplekken achter het Sint-Vincentius nogal wat bekendheid 
hebben gekregen. Ferm heeft voor verschillende locaties in Vlaanderen, in samenwerking met 
de lokale gemeentebesturen, stilteplekken opgericht specifiek om mensen op een discrete 
manier te laten stilstaan bij het leed dat ze hebben naar aanleiding van de coronacrisis. 
 
2. Starterspakket voor startende ondernemingen (vraag van Open VLD) 
 
Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) zegt dat ze ook nog een vraag had over de 
Roosendaalsebaan maar dat die intussen werd beantwoord. 
 
Wat betreft het starterspakket heeft raadslid Bosmans (Open VLD) in de gemeenteraad van 
oktober 2020 het voorstel gedaan. Het bestuur was toen akkoord om voor die doelgroep iets 
te doen maar dat dat eerst verder onderzocht moest worden. Er werd toen beloofd om dat 
samen verder uit te werken. Nu komt het bestuur plots naar buiten met een starterspakket en 
dat heeft zij moeten vernemen via de pers. Vandaar stelt ze de vraag welke onderzoeken 
hieraan vooraf zijn gegaan en of er samen werd gezeten met de GOR. Ze vraagt of het bestuur 
die beslissing heeft genomen zonder eerst terug te koppelen naar de gemeenteraad. Verder 
vraagt ze of er een mogelijkheid is om over het algemeen in de toekomst de persberichten te 
ontvangen voor de gemeenteraadsleden. 
 
Voorzitter vraagt aan raadslid Bosmans (Open VLD) of ze het een goede maatregel vindt. 
 
Raadslid Bosmans (Open VLD) vindt het absoluut een goede maatregel die ze ten volle zal 
steunen. 
 
De voorzitter vindt dat fijn om te horen. Hij zegt dat we toen een aantal algemene voorstellen 
gedaan hebben. Starters zijn erg belangrijk en het is niet slecht om daar eens wat rond te 
organiseren. Hij vond dat als schepen bevoegd voor lokale economie een goed idee en heeft 
zich dan ook geëngageerd om dat verder te onderzoeken. Hij zegt dat Open VLD toen zelf een 
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actie rond ‘Starter van het jaar’ heeft opgezet. Dat hebben wij ook uit de krant moeten 
vernemen. U staat vrij om te organiseren wat u wilt maar dit vond hij vreemd. Open VLD doet 
eerst het voorstel op de gemeenteraad, omdat, zeker in deze coronatijden, starters belangrijk 
zijn. Dan enkele weken later veranderen jullie van gedacht en dat kan maar blijkbaar werd er 
bijgeschreven dat het bestuurd niet onmiddellijk reageert. Als er al enkele weken later een 
uitgewerkt actieplan moest klaarliggen, dan verstaan we elkaar niet meer zo goed, vreest de 
voorzitter. 
 
De voorzitter keek ervan op dat u als partij plots het recht in handen neemt. Het is altijd fijn om 
een prijs uit te reiken als politieke partij en het staat u vrij om dat te doen maar hij vindt het heel 
raar dat dat eerst op de gemeenteraad wordt voorgesteld om dat samen met de gemeente en 
de ondernemersraad te doen. Dat dan het bestuur na enkele weken niet gereageerd zou 
hebben, vindt de voorzitter straf. 
 
In verband met het starterspakket: de voorzitter werd ondertussen gecontacteerd geweest door 
de initiatiefnemer van het starterspakket. Dat is iets waar je niet tegen kan zijn als je starters 
belangrijk vindt. Hij legt uit dat het een kant-en-klaar instrument is dat heel laagdrempelig en 
bereikbaar is. Er is ook veel interesse want er hebben al zo’n 30 à 40 starters hun interesse 
laten blijken. Onze medewerker lokale economie An Loos doet de screening en spreekt met 
die mensen. Ondertussen werden zo’n 10 pakketten verdeeld. Dat pakket bestaat onder 
andere uit documenten, handleidingen en een dienstenaanbod voor startende ondernemers 
om hen van top tot teen te laten ondersteunen. De initiatiefnemer van het pakket kwam zeer 
goed over en heeft in Schoten al wat ervaring opgebouwd. Ook in andere gemeenten staat het 
nu allemaal op til. Het college van burgemeester en schepenen vond dat een goed plan en we 
hebben daar niet te lang mee willen wachten. Raadslid Bosmans (Open VLD) zei in het 
verleden ook altijd dat we niet te lang mochten wachten met alle maatregelen in deze coronatijd 
wat een moeilijke tijd is voor ondernemers. We waren ervan overtuigd dat Open VLD en ook 
de andere fracties dat een goed idee vonden, wat maakt dat we niet gewacht hebben om het 
bekend te maken. Er is inderdaad een ondernemersraad geweest in februari 2021 maar toen 
was dat nog niet uitgewerkt. De maatregel werd half maar goedgekeurd, dus het heeft elkaar 
wat gekruist. 
 
Enerzijds willen we vooruit met die maatregelen en dat is ook gebeurd. We waren ervan 
overtuigd dat er weinig tegenstanders waren. Het is een kleinschalige maatregel die zeer 
belangrijk blijkt te zijn. Men kan allerlei zaken organiseren maar dit is echt to the point voor alle 
mensen die informatie nodig hebben.  
 
Wat de persberichten betreft: dat doet Open VLD ook graag. Hij vindt dat de gemeente dat veel 
minder doet. Vanaf het moment dat er een persbericht verstuurd wordt door de 
communicatiedienst, wordt dat ook onmiddellijk gepubliceerd op de website. Om het dan nog 
aan de gemeenteraadsleden te gaan terugkoppelen, lijkt hem weinig zinvol want zij volgen  
ongetwijfeld goed op wat er gepubliceerd wordt. Dat was de motivatie van onze maatregelen 
en de verwondering dat jullie eigen voorstellen plots partijpolitiek uitgevoerd moeten worden 
waarbij jullie het ook nodig vinden om nog een sneer naar de meerderheid te geven: dit vind 
de voorzitter toch wel verrassend. 
 
Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) zegt dat ‘Starter van het jaar’ inderdaad één van de 
voorstellen of voorbeelden was die volgens hen in dat idee konden zitten. En dat is één 
onderdeel dat we daarvan hebben opgenomen omdat we dat toch belangrijk vonden. Dat is 
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voor ons ook een stuk profilering. Hier is het misschien inderdaad een gemiste kans om 
daarrond beter samen te werken en we zullen daar voor volgende keer langs beide kanten 
beter ons best voor doen. 
 
De voorzitter vindt het fijn dat raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) dat erkent. 
 
Raadslid Bosmans (Open VLD) wilt nog eens benadrukken dat ze het een goed pakket vindt 
dat er wordt aangeboden, met een goede partner en ze heeft er dus alle vertrouwen in dat dat 
zijn effect niet zal missen. 
 
De voorzitter stelt vast dat iedereen tevreden is, en ook de starters, wat uiteindelijk de bedoeling 
is. 
 
3. Herinrichting van de speeltuin van de Pastoor De Keyserlaan. 
 
De voorzitter zegt dat de N-VA-fractie een vraag had over Roosendaalsebaan, die intussen 
werd beantwoord en vervolgens nog een vraag over de herinrichting van de speeltuin van de 
Pastoor De Keyserlaan.  
 
Raadslid Anita Van der Poel (N-VA) zegt dat het speeltuintje wordt heraangelegd en dat de 
gemeente hierover in overleg  ging met de ouders en de kinderen uit de buurt. Ze vraagt of er 
ook aan wordt gedacht om een speeltuin te voorzien voor kinderen met een beperking of een 
handicap. Ze wilt weten of er hier al vragen rond zijn geweest en wat het idee van het bestuur 
hierover is. 
 
Schepen Silke Lathouwers (CD&V) zegt dat de speeltuin van de Frans Greefslaan een paar 
jaar geleden werd heraangelegd en dat er daar in de buurt een kindje met een beperking woont. 
Toen was expliciet de vraag gekomen om een vogelnestschommel te installeren. Op die manier 
kon dat kindje ook vanuit die rolstoel schommelen op die schommel. Dat was dus op vraag van 
de bewoners die met een mindervalide kindje aanwezig waren op de inspraakvergadering. Op 
de Pastoor De Keyserlaan hebben wie die vraag niet gehad maar als die vraag komt, werken 
we zeker iets uit in overleg met de ouders. 
 
Raadslid Anita Van der Poel (N-VA) denkt dat dat een heel goed idee is. Het hoort erbij dat het 
kind met de andere kinderen in de speeltuin kan spelen. Zij denkt dat de ouders met behulp 
van kleine aanpassingen de stap zetten om er toch naartoe te gaan. 
 
Schepen Lathouwers (CD&V) beaamt dit en denkt aan de opmerking van raadslid Hans De 
Schepper (Groen) die vraagt waarom we niet proactief te werk gaan. Ze zegt dat we er 
inderdaad op kunnen letten dat we bij herinrichting van een speeltuin zorgen dat er altijd iets is 
dat toegankelijk is voor iedereen. 
 
Raadslid Inneke Bosmans (Open VLD) had dezelfde opmerking als raadslid Hans De Schepper 
(Groen). Als dat over inclusie gaat, gaat het niet enkel over mensen met een handicap maar 
over veel meer. Ze zegt dat ze daarbij moet denken aan de tijd dat haar kinderen te klein waren 
om het eerste trapje op een speeltuig te doen. Het lijkt haar inderdaad interessant om zo een 
aantal van die toegankelijkheidszaken voor verschillende doelgroepen af te toetsen als er een 
mooie speeltuin komt. Zij denkt ook dat Inter al wel verschillende mogelijkheden kan 
aanbieden. Ze vindt de vraag van raadslid Van der Poel (N-VA) terecht. 
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Schepen Lathouwers (CD&V) wilt even terug komen op de opmerking die raadslid Bosmans 
(Open VLD) gaf of de eerste trede van een speeltuig. Zij zegt dat ze erop proberen te letten als 
ze een nieuwe speeltuin aanleggen dat er een gedeelte is voor peuters en een gedeelte voor 
de iets grotere kinderen. De reden dat die eerste trede voor de allerkleinsten te hoog is, is 
omdat dat speeltoestel te hoog is voor die peuters. Het gaat dan over de veiligheid ervan. We 
proberen op elke speeltuin een peutergedeelte te voorzien zodat er voor zowel de kleinere als 
de grotere kinderen speelmogelijkheden zijn. Het zijn Igean en de externe veiligheidsadviseurs 
die zeggen dat die eerste trede hoger moet zijn, zodat de allerkleinsten er niet zelf op kunnen 
zonder begeleiding. Verder vindt ze het een terechte opmerking die zeker zal worden 
meegenomen. 
 
4. Station van Heide (vraag van Vlaams Belang) 
 
Raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang) zegt dat er de vorige keer wat commotie rond was 
en dat het college van burgemeester en schepenen een gesprek zou hebben met NMBS. Dat 
zou vorige week zijn geweest. Hij vraagt of dat gesprek heeft plaatsgevonden en wat er de 
resultaten van zijn. 
 
De voorzitter zegt dat dat inderdaad is doorgegaan. Hij legt uit dat dat een eerste kennisname 
was van het traject van NMBS zelf. Het was een goed en constructief overleg. Het traject dat 
NMBS in het leven roept heet ‘Leve het station’. Dat is een traject dat ze in gang willen zetten 
en eind 2021 gaat de loketfunctie stoppen. Ondertussen steken ze veel energie in de 
automaten, infosessies, telefonische bereikbaarheid via de automaten en stewards om uitleg 
te geven aan mensen die daar behoefte aan hebben. Ze hebben duidelijk gezegd dat ze het 
leven in het station willen behouden en versterken. De diensten blijven behouden, los van de 
loketfunctie. Zelfs de wachtzaal blijft open en er is ook een dagelijkse controle.Hij zegt dat er 
ook ruimte zou zijn voor nieuwe diensten en sanitair, er is veel vraag naar dat laatste. Nu kan 
het sanitair enkel in gebruik genomen worden tijdens de openingsuren. Dat is een aspect dat 
we hebben meegegeven voor de toekomst. 
 
In tegenstelling tot de eerdere berichtgeving zijn er twee mogelijkheden, namelijk een niet-
commerciële of een commerciële invulling. De niet-winstgevende activiteiten lijken ons 
belangrijk en stellen we voorop. De voorzitter zegt dat er ook ruimte is voor commerciële 
projecten. Zij zijn het blijkbaar wettelijk verplicht om een markconsultatie te laten plaatsvinden 
waarbij zij ook ruimte laten dat de gemeente haar ideeën kan opgeven, en dat gaan we ook 
doen. 
 
Er gaat een volgend overleg komen waarbij de gemeente te kennen gaat geven wat wij 
belangrijk vinden, dat er voor een commerciële of niet-commerciële bestemming wordt 
gekozen. Sanitair, menselijke aanwezigheid, toeristische informatie; dat zijn allemaal 
mogelijkheden. Zij hebben voorbeelden van andere stations over het land genoemd. Het is een 
belangrijke commerciële ligging en dat wil niet zeggen dat er per se een commerciële invulling 
moet komen, maar er zijn per week 13.000 reizigers die in- en uitstappen in Heide, dus dat 
zegt toch iets over de aantallen die er elke dag passeren. Alles samen is de oppervlakte 
ongeveer 125m²  en de bedoeling is dat ze daar vrij snel in schakelen zodat die projectoproep 
in de loop van dit jaar zal gebeuren. De nieuwe bestemming zal dan begin 2022 plaatsvinden. 
Ik heb de vraag nog gesteld rond de verkoop van tickets want het gaat voor ons over de 
menselijke aanwezigheid om tickets te bestellen. Hij herinnert zich dat de minister vertelde om 
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mogelijk met commerciële partners samen te werken uit de omgeving maar daar zijn ze deels 
van afgestapt. Mogelijk wordt er op termijn samengewerkt met Bpost of andere postpunten in 
het stationsgebouw maar dat staat los van Heide: dat is gewoon een algemene politiek die ze 
willen volgen voor alle stations die gesloten worden. 
De voorzitter zegt dat we met enkele mensen ruggenspraak gaan houden in Heide die hun 
interesse hebben laten blijken vanuit gemeenschapswerking. We gaan zien wat daaruit 
voortkomt maar we zullen ten dele als gemeente onze stempel kunnen drukken op het project 
en de nieuwe bestemming zal meer afhangen van de markconsultatie die zal gebeuren door 
NMBS. Gelet op de ligging zal dat een grote slaagkans hebben. De gemeente wordt daarbij 
betrokken, wat wel belangrijk is voor de toekomstige invulling ervan. In het verleden was dat 
niet het geval want toen was namelijk de NMBS hoog en droog in Brussel en moesten we maar 
ondergaan. Nu is daar toch wel een samenwerking tot op een bepaald niveau in het verschiet. 
De voorzitter denkt dat we tegen de vakantie meer gaan weten met betrekking tot die 
marktconsultatie. 
 
Raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang) is blij te horen dat er in samenspraak met de 
gemeente verder wordt gedacht over wat er met het gebouw gebeurt. Het gebouw is voor onze 
gemeente toch wel belangrijk, met betrekking tot Suske en Wiske en dergelijke. Het plein in 
Heide is toch ook wel een centraal punt. Hij is zeer verheugd en wacht af wat de verdere 
invulling zal zijn. Moesten er tegen het eind van dit jaar concretere zaken naar voren komen, 
dan veronderstelt hij dat die hen ter kennis worden gegeven tijdens de commissie of 
gemeenteraad. 
 
De voorzitter zegt dat er niet heel veel alternatieven zullen bestaan. Hij vindt het goed dat er 
een marktconsultatie gebeurt, alleen zullen wij een beetje mee moeten nadenken en 
voorwaarden moeten vaststellen, samen met NMBS, wat wij als gemeente belangrijk vinden. 
Zij hebben ook duidelijk laten weten dat de vergoeding die tegenover de niet-commerciële 
bestemming staat veel minder zal zijn dan die van een commerciële bestemming. Het is 
belangrijk dat er leven blijft in het station van Heide en dat dat ook uitgebreid wordt. Verder is 
het belangrijk dat de treinreiziger er toch nog terechtkan, al is dat niet voor een ticket maar voor 
een andere dienstverlening. 
 
5. De brandtoren (vraag van N-VA) 
 
De voorzitter geeft het woord aan raadslid Jef Duerloo (N-VA) die een vraag heeft over de 
brandtoren. 
 
Raadslid Duerloo (N-VA) vraagt of het mogelijk is om een stand van zaken te krijgen hoever 
het daarmee staat. 
 
De voorzitter zegt dat er goed wordt verder gewerkt. Het is enkel nog een kwestie van 
bijkomend budget te zoeken. Uit bijkomende vragen is gebleken dat het oorspronkelijke budget 
van 500.000 euro tekortschiet. Hij denkt dat er nog 250.000 euro gevonden moet worden om 
het te kunnen realiseren. De toren is belangrijk voor de veiligheid maar moet er ook mooi 
uitzien. De toren is 40 meter hoog dus het zal een baken in het mooie natuurlandschap zijn. 
Het is ook een uiting van iets waar we trots op zijn. Los daarvan moet het ook een toegankelijke 
toren zijn. De toeristen, veiligheid, toezicht naar brandveiligheid en het behoud van de 
vrijwilligers zijn belangrijk. De toren moet dus aan veel criteria voldoen. Hij heeft al contact 
gehad met het Agentschap Natuur & Bos die al bereid zijn om een bijkomend budget te 
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voorzien. We zoeken nog verder en hij denkt dat we binnen enkele maanden een beslissing 
zullen kunnen nemen om definitief groen licht te geven. Op dit moment is het dus nog zoeken 
naar bijkomende budgetten en partners die er eventueel mee in willen investeren. Wij zouden 
dat al gemeente ook kunnen doen maar hij heeft als voorkeur aangegeven om eens te polsen 
bij een aantal partners. Op dit moment is er een gelijke verdeling tussen gemeente als eigenaar, 
het Agentschap Natuur & Bos en ASTRID als telecombedrijf om de veiligheidsdiensten een 
goede communicatie te garanderen op het terrein. Elk heeft ongeveer reeds 150.000 of 
200.000 euro voorzien voor de bouw.  
 
Raadslid Duerloo (N-VA) vraagt of Proximus daarin tussenkomt voor de antenneplaatsing. 
 
De voorzitter zegt dat die niet tussenkomen. Zij hebben nu een zendmast geplaatst maar het 
is nog niet duidelijk of die blijft. Zij hebben in het verleden en vandaag de dag nog steeds, 
gebruik gemaakt van de infrastructuur. 
 
Raadslid Duerloo (N-VA) vraagt of het ontwerp ervan hetzelfde blijft. 
 
De voorzitter zegt dat dat inderdaad hetzelfde blijft. De andere ontwerpen hebben ons niet 
overtuigd. Op dit moment is het dat wat we willen realiseren en het zal er mooi uitzien. Het is 
de moeite om ervoor op zoek te gaan naar budgetten. 
 
Raadslid Monique Aerts (Groen) vraagt of er ook is gekeken of we subsidies kunnen krijgen 
van Vlaanderen of Europa. Het gaat immers toch om de veiligheid van een groot natuurgebied. 
 
De voorzitter legt uit voor Vlaanderen het Agentschap Natuur & Bos optreedt. Zij dragen 
oorspronkelijk 120.000 euro bij. Hij heeft contact gehad met de administrateur-generaal en we 
hebben een afspraak met betrekking tot het beheersovereenkomst waar ze zich engageren om 
jaarlijks 50.000 à 60.000 euro te investeren. Zij willen alvast 220.000 euro voor zich nemen van 
het totale budget. Vanuit Europa is het nogal moeilijk om daar een weg in te vinden. Daar heeft 
het meer met natuurdoelstellingen te maken en minder met veiligheid.  Hij zegt dat hij zich zal 
bevragen bij het havenbedrijf Antwerpen. Zij hebben namelijk een duidelijk signaal gegeven 
dat zij eventueel eraan willen meewerken omdat zij betrokken zijn op vlak van duurzaamheid 
op het natuurgebied en hun rol inzake maatschappelijk ondernemen. De provincie heeft nog 
niet gereageerd maar we kunnen de vraag herhalen. Als het niet lukt, kunnen we als 
gemeentebestuur, gelet op het belang van de veiligheid, bijpassen. Dat zou kunnen maar hij 
vindt het toch belangrijk om eerst bij andere partners te polsen. Binnen enkele maanden 
zouden we groen licht moeten kunnen geven en beginnen. 
 
6. Vervoersregio (vraag van Vooruit) 
 
Raadslid Inga Verhaert (Vooruit) zegt dat ze vorige week, samen met nog een aantal collega’s, 
is gaan luisteren naar wat er allemaal verteld werd aan nieuws binnen de vervoersregio. Ze 
vond dat we daar bekaaid van afkwamen en ze wilde eens polsen wat de collega’s ervan 
dachten. Haar indruk is heel sterk dat een aantal gemeenten een beetje bij krijgen en ze heeft 
het dan vooral over busvervoer maar dat zeker Essen en Kalmthout achteruit gaan. We hebben 
onze belbussen zien verdwijnen en we zien niets van bijkomende collectieve 
vervoersmaatregelen. Er werd gezegd dat de treinverbinding een grotere frequentie zou 
krijgen. Niet elke wijk van de gemeente heeft daar baat bij. Ze vond het zeer teleurstellend en 
zeker toen ze de voorzitter hoorde zeggen dat er in de noordelijke rand wel wat mobiliteitswinst 
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te halen is met elektrische fietsen. Dat is gemakkelijk gezegd vanuit de stad Antwerpen. 
Bejaarde mensen ga je niet vooruithelpen door hen op een elektrische fiets te zetten. Zij is dus 
teleurgesteld en wilde horen wat de anderen ervan dachten. 
 
Raadslid Koen Vanhees (Vlaams Belang) heeft de sessie ook gevolgd. Bij hem kwam de 
PowerPoint niet door en dus hij heeft enkel kunnen luisteren. Hij had ook de indruk dat onze 
gemeente, en ook Essen en Wuustwezel, er wordt uitgesneden. Wat betreft de stad en het 
havengebied wordt er meer rekening gehouden met hun vragen. Zoals raadslid Verhaert 
(Vooruit) aanhaalde, dat wij het moeten stellen met elektrische fietsen en deelauto’s, vindt hij 
niet juist. Hij had geen goed gevoel naar de toekomst toe. Ze vergeten ons toch ergens. 
 
Schepen van mobiliteit Jef Van den Bergh (CD&V) begrijpt de opmerkingen en volgt die ook 
voor een stuk. Het is een gevoel dat wel wat meer leeft bij gemeenten die wat verder van de 
stad gesitueerd zijn. Hij vindt dat we stilaan moeten evolueren om ons mobiliteitsdenken breder 
te trekken dan enkel auto’s of openbaar vervoer. Er komen meer en meer mobiliteitsvormen 
die dat kunnen aanvullen. Het knooppuntenmodel is daar ook de basis voor dat je op 
verschillende manieren van punt A naar punt B gaat. Daar ziet hij ook wat opportuniteiten. Ook 
met elektrische fietsen, deelauto’s en deelfietsen ziet hij opportuniteiten maar dat wil niet 
zeggen dat onze vragen met betrekking tot openbaar vervoer, zoals bijvoorbeeld de 
busverbinding in de richting van Klina, moeten blijven staan. Die worden ook verschillende 
keren herhaald en we staan niet alleen. Samen met gemeente Essen, Brecht en Brasschaat 
werd die vraag recent naar voor geschoven. Vanuit de vervoerregio werd ons verschillende 
keren herhaald dat er opportuniteiten zijn als het vervoer op maat verder wordt ingevuld. We 
moeten aandacht blijven vragen en er telkens opnieuw op rekenen dat er op die manier stappen 
vooruit gezet kunnen worden. Hij begrijpt de opmerking en de vraag om daar voldoende op de 
tafel te kloppen. 
 
Raadslid Monique Aerts (Groen) zegt dat ze niet mee heeft gevolgd maar ze weet wel dat wij 
niet de enige gemeente zijn, samen met Essen en Wuustwezel, die benadeeld worden. Ook in 
Brasschaat zijn er veranderingen van trajecten van bussen waar momenteel petities tegen 
lopen. Zij weet niet in hoeverre De Lijn alles aftoetst met de gemeenten zelf want zij heeft de 
indruk dat alles van hogerhand wordt opgelegd. 
 
Schepen Van den Bergh (CD&V) zegt dat er gesprekken zijn geweest vanuit De Lijn met de 
gemeente. Binnen de vervoerregio wordt er ook nogal gemakkelijk afgeschoven naar De Lijn. 
Er wordt gezegd dat De Lijn dat maar moet oplossen samen met de gemeentebesturen. In 
onze gemeente blijft het traject waar de vaste buslijn meestal rijdt, behouden, zodat Nieuwmoer 
en Achterbroek connectie blijven hebben met het centrum van onze gemeente. Op andere 
plaatsen wordt dat wat veranderd. Vanaf dat dat verandert, komt de bus niet meer op plaatsen 
waar die vroeger wel kwam en dat zorgt natuurlijk voor weerstand. Soms zijn er wel wat 
redenen om het traject te verleggen. Hij kan er niet over oordelen of dat in Brasschaat geslaagd 
is of niet, dat kan hij niet inschatten. Het is natuurlijk logisch dat als er een verlegging is in het 
traject, er weerstand komt. 
 
Raadslid Monique Aerts (Groen) zegt dat er een serieuze verlegging is in Brasschaat, namelijk 
van de Hoogboomsesteenweg naar de Lage Kaart. Dat creëert serieuze problemen met 
betrekking tot het asielcentrum, scholen en Klina. Godzijdank hebben wij op dit moment niet 
zo’n zware verschuiving. 
 



 

34 / 34 

 

Raadslid Inga Verhaert (Vooruit) zegt dat het klopt wat schepen Van den Bergh (CD&V) zegt 
over het afschuiven van de verantwoordelijkheid naar De Lijn. De voorzitter heeft dat effectief 
gezegd tijdens de vergadering dat De Lijn niet meewilt. De Lijn wordt ook bestuurd en dus 
denkt zij dat we daar samen een motie rond willen maken. Zij heeft ook niet veel vertrouwen in 
dat vervoer op maat. Er zijn verschillende leden die tijdens de vergadering vroegen wat dat 
gaat kosten en er werd geen duidelijkheid over gegeven. Als die ritten aan taxitarieven zijn, is 
dat natuurlijk niet interessant. Als er een initiatief genomen moet worden vanuit de hele 
gemeenteraad, houdt zij met plezier de pen vast. Ze denkt dat het zinvol is om het signaal te 
geven dat we er niet mee gediend zijn, want we gaan ermee achteruit. 
 
De voorzitter zegt dat dit vervolgd wordt en dat schepen Van den Bergh (CD&V) ons op de 
hoogte zal houden. 
 
GOEDKEURING VAN HET VERSLAG. 
 
6. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 22 februari 2021 van de 
gemeenteraad. 
 
Er zijn geen opmerkingen over het verslag van de vergadering van 22 februari 2021. Het 
verslag wordt hierbij unaniem goedgekeurd. 
 
BESLOTEN ZITTING 
 
Nihil. 
 
 
De vergadering wordt gesloten om 21.43 uur. 
 
 
In opdracht: 
De algemeen directeur     de voorzitter 
 


